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10η δικάσιμος, 21 Μαρτίου 2024
Α’ Μικτό Ορκωτό Εφετείο Αθηνών, Αίθουσα Δ120Β, 6ος 

όροφος, Λουκάρεως
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Έναρξη: 09:28

Παρόντες κατηγορούμενοι: Σπυρίδων Δημόπουλος

Πρόεδρος: Έχουμε τον κ. Γ.Ν., Π.Κ., Σταμέλλος.

Παπαπαντολέων: Είναι καθ' οδόν ο κ. Σταμέλλος.

Εξέταση μαρτύρων

Γ.Ν., αυτόπτης, καφετέρια «Ζαχαροκάλαμο»
Πρόεδρος: Ελάτε, κύριε Γ.Ν. Δηλώνετε στην τιμή και τη συνείδηση σας… Ήσασταν αυτόπτης; Τι 
είδατε;

Γ.Ν.: Μάλιστα, εργαζόμουν σε μια καφετέρια απέναντι από το κοσμηματοπωλείο. Δεν είδα ακριβώς 
πώς μπήκε το θύμα στο κοσμηματοπωλείο γιατί ήμουν πλάτη. Ήμουν στο «Ζαχαροκάλαμο».

Πρόεδρος: Εκεί εργαζόσασταν σερβιτόρος;

Γ.Ν.: Στο μπαρ, είχα εικόνα διαγώνια.

Πρόεδρος: Και τι είδατε;

Γ.Ν.: Με ειδοποίησε μία κοπέλα ότι ένας κλέφτης είχε μπει στο κοσμηματοπωλείο.

Πρόεδρος: Θέλω να μας τα πείτε με τη σειρά, τι αντιλαμβάνεστε, ποια είναι η πρώτη εικόνα.

Γ.Ν.: Με ειδοποίησαν ότι είχε κλειστεί κάποιος κλέφτης στο κοσμηματοπωλείο και να βγω έξω. 
Βλέπω έναν άνθρωπο σε κατάσταση αμόκ και έσπαγε όλο το μαγαζί.

Πρόεδρος: Φαίνονταν οι κινήσεις του στο μαγαζί; Και εσείς τον παρακολουθείτε απ' έξω, δεν 
πήγατε κοντά;
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Γ.Ν.: Ναι, απ' έξω πέντε μέτρα είχα απόσταση από το κοσμηματοπωλείο, πέταγε τις ταμειακές, τα 
κοσμήματα, διέλυε με λίγα λόγια το μαγαζί.

Πρόεδρος: Έδινε την εντύπωση του κλέφτη;

Γ.Ν.: Ήταν γιατί μπήκε ένας άνθρωπος μέρα μεσημέρι στο κοσμηματοπωλείο.

Πρόεδρος: Αυτό που βλέπετε, όμως, στη συνέχεια; Να παίρνει τα εμπορεύματα;

Γ.Ν.: Εγώ δεν είδα κίνηση να προσπαθεί να κλέψει το μαγαζί, τι άλλο να κάνει;!

Πρόεδρος: Αυτό είναι μια υπόθεση, μια σκέψη, αλλά αυτό που βλέπετε είναι να παίρνει τα 
εμπορεύματα…

Γ.Ν.: Ναι, τα πετάει και αρχίζει και σπάει το μαγαζί.

Πρόεδρος: Τα έπαιρνε και τα πέταγε.

Γ.Ν.: Ναι.

Πρόεδρος: Τι έσπαγε;

Γ.Ν.: Την ταμειακή ας πούμε την έσπασε…

[Από το κοινό παρεμβαίνει ο κ. Ευθύμιος Κωστόπουλος: «Την έσπασε την ταμειακή, ναι, την 
έσπασε»].

Γ.Ν.: Οι κινήσεις του ήταν ένας άνθρωπος σε αμόκ που δεν ήξερε τι έκανε.

Πρόεδρος: Εκτός από αυτό το αμόκ, θυμόσαστε το πρόσωπο; Πώς ήταν σαν εικόνα;

Γ.Ν.: Εεε… τι εννοείτε; Φατσικώς;

Πρόεδρος: Το πρόσωπό του.

Γ.Ν.: Εκείνη την ώρα δεν το θυμάμαι αλλά μου έκανε εντύπωση ότι ήταν πολύ λευκός, 
φυσιογνωμία δεν θυμάμαι…

Πρόεδρος: Έκανε κάτι σχετικά με τη βιτρίνα; Με την πόρτα;

Γ.Ν.: Τώρα, μετά από τόσα χρόνια, θολά, έχω την εντύπωση ότι έσπασε με τον πυροσβεστήρα το 
πάνω μέρος της τζαμαρίας και μετά άρχισε να βγαίνει από το κάτω μέρος της τζαμαρίας.

Πρόεδρος: Το επάνω μέρος είστε σίγουρος ότι το χτύπησε με τον πυροσβεστήρα;

Γ.Ν.: Ναι.

Πρόεδρος: Με τα μάτια σας;

Γ.Ν.: Ναι, μάλιστα, σας λέω τι θυμάμαι.

Πρόεδρος: Είδατε βίντεο μετά;

Γ.Ν.: Ναι, μία φορά αλλά δεν ήθελα να το…
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Πρόεδρος: Εκεί στο επάνω μέρος πώς πλησίασε; Γιατί η βιτρίνα η εξωτερική δεν έχει μια προθήκη 
εσωτερική; Πώς έφτασε εκεί;

Γ.Ν.: Εγώ θυμάμαι ότι έσπασε το πάνω μέρος της βιτρίνας.

Πρόεδρος: Τι έγινε στη συνέχεια;

Γ.Ν.: Μετά ξεκίνησε να βγαίνει…

Πρόεδρος: Από το σημείο που άρχισε να βγαίνει πώς έσπασε; Το είδατε;

Γ.Ν.: Έχω την εντύπωση με το κεφάλι του, επειδή είχε σπάσει το πάνω μέρος της τζαμαρίας. Η 
βιτρίνα πρέπει να ήταν όλη κάπως ετοιμόρροπη.

Πρόεδρος: Δεν πλησιάσατε πιο κοντά να δείτε;

Γ.Ν.: Επειδή είδα στο κάτω μέρος την ώρα που μπουσούλαγε το μαχαίρι, εγώ ξεκίνησα και έφευγα.

Πρόεδρος: Το μαχαίρι το είχατε δει νωρίτερα;

Γ.Ν.: Όχι, το είδα την ώρα που έβγαινε, που το κράταγε κάτω στο πάτωμα.

Πρόεδρος: Τους δύο κατηγορούμενους τους είδατε απ' έξω;

Γ.Ν.: Τους γνωρίζω, ναι, σε καθημερινή βάση.

Πρόεδρος: Και ήταν εκεί;

Γ.Ν.: Με το που έσπασε η τζαμαρία εγώ έφυγα, δηλαδή αυτό με τις κλωτσιές δεν το είδα.

Πρόεδρος: Τους είδατε τη στιγμή που φτάσανε στο κατάστημα;

Γ.Ν.: Περίπου μαζί φτάσαμε.

Πρόεδρος: Τι έκαναν;

Γ.Ν.: Δεν έκαναν τίποτα.

Πρόεδρος: Δηλαδή;

Γ.Ν.: Μέχρι να βγει το θύμα δεν έκαναν τίποτα.

Πρόεδρος: Για την πέτρα, πού μπορεί να βρεθεί; Έχει παρκάκι εκεί;

Γ.Ν.: Ναι, έχει παρκάκι.

Πρόεδρος: Όταν πέταξε την πέτρα είχε σπάσει η βιτρίνα;

Γ.Ν.: Ναι, ήταν σπασμένη.

Πρόεδρος: Την αντιλήφθηκε το παιδί την πέτρα;

Γ.Ν.: Δεν γνωρίζω, αλλά και να την αντιλήφθηκε, πόση δύναμη να έχει μια πέτρα;

Πρόεδρος: Τι άλλο θυμάστε;
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Γ.Ν.: Μόλις έβγαινε, εγώ έφυγα. Πάλι είχα μία οπτική αλλά είχε μπροστά κόσμο. Τώρα, αν οι 
κλωτσιές χτύπησαν, είχα μεγάλη απόσταση, δεν είδα ξεκάθαρα.

Πρόεδρος: Την ώρα που έβγαινε είχε αίματα σε κάποιο σημείο του σώματος;

Γ.Ν.: Δεν το θυμάμαι, αυτό που φοβόμουν είναι μη βγει έξω με μαχαίρι προσωπικά, εγώ 
τρομοκρατήθηκα αρκετά, ήταν σε αμόκ, όλοι φοβόμασταν μη βγει έξω, γιατί δεν ξέραμε τι θα 
έκανε ένας άνθρωπος σε αμόκ. Αν ερχόταν η αστυνομία δύο λεπτά πιο νωρίς…

Πρόεδρος: Τον καταστηματάρχη νωρίτερα τον είχατε δει; Πριν ξεκινήσει το επεισόδιο;

Γ.Ν.: Από το πρωί τον είχα δει, αν καταλαβαίνω τι με ρωτάτε, απ' ό,τι ξέρω είχε κλείσει την πόρτα.

Πρόεδρος: Όχι απ' ότι ξέρετε, απ' ότι είδατε!

Γ.Ν.: Αυτό που σας λέω είναι απ’ ό,τι ξέρω. Η πόρτα του μαγαζιού έχει ενα κουμπί που το πατάς 
και σε αφήνουν να ανοίξεις, ο κύριος Σπύρος ξέρω ότι είχε πάει να πάρει εφημερίδα και την είχε 
κλείσει πρόχειρα και, απ’ ό,τι μου είπανε, τη βάρεσε την πόρτα, άνοιξε από το μηχανισμό, και μετά 
έκλεισε η πόρτα, έτσι μου είπανε…

Πρόεδρος: Υποθέσεις, δηλαδή, του ενός και του άλλου. Όχι ότι είχαν δει ότι κάποιος είχε μπει 
συγκεκριμένα…

Γ.Ν.: Το ότι είχε κλείσει την πόρτα, έτσι το γνωρίζω.

Πρόεδρος: Πώς το γνωρίζετε; Σας το είπε ο κύριος Σπύρος, δηλαδή μετά το γεγονός.

Γ.Ν.: Πριν; Μετά; Δεν θυμάμαι.

Πρόεδρος: Εκείνη τη στιγμή του μιλήσατε;

Γ.Ν.: Εκείνη τη στιγμή ήμασταν όλοι καρφωμένοι στο γεγονός.

Πρόεδρος: Τον άλλο κατηγορούμενο, τον κ. Χορταριά τον γνωρίζετε; Μιλήσατε;

Γ.Ν.: Ναι.

Πρόεδρος: Τη στιγμή του περιστατικού λέω.

Γ.Ν.: Εκείνη τη στιγμή δεν ξέρω αν είπαμε καμία κουβέντα.

Πρόεδρος: Δεν ξέρετε; Εσείς ξέρετε! Δεν θυμόσαστε; Θέλω να πω, αν τον πλησιάσατε και 
μιλήσατε, αφού τους γνωρίζατε τους ανθρώπους.

Γ.Ν.: Ένα «τι γίνεται εδώ πέρα», θα το είπαμε. Δεν μιλήσαμε να πούμε κάτι που θα πρέπει να 
θυμάμαι. Μετά που μιλήσαμε αυτό που σας είπα.

Πρόεδρος: Και ο κ. Χορταριάς πώς ήρθε;

Γ.Ν.: Ήταν εκεί πέρα.

Πρόεδρος: Κάτι άλλο που θυμόσαστε και έχει αξία να μας πείτε;
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Γ.Ν.: Αυτό που θυμάμαι ήταν ο τρόμος που είχαμε όταν πήγαινε να βγει, μετά κατευθείαν ήρθε η 
αστυνομία και εμείς βρίζαμε τους αστυνομικούς γιατί δεν του βάλανε αμέσως χειροπέδες, και αυτό 
έγινε γιατί πήρε το γυαλί μετά και πήγε προς τον κόσμο.

Πρόεδρος: Το είδατε εσείς το γυαλί;

Γ.Ν.: Ναι, πήρε ένα κομμάτι τέτοιο [δείχνει μέγεθος] και πήγαινε προς τον κόσμο.

Πρόεδρος: Αφού είπατε προηγουμένως ότι δεν είχατε καλή ορατότητα και, όταν είδατε το μαχαίρι, 
όπως λέτε, φύγατε.

Γ.Ν.: Ήμουν σε μία απόσταση 5-6 μέτρα, εντάξει.

Πρόεδρος: Έτσι όπως μας είπατε ότι φεύγετε, σημαίνει ότι δεν έχετε δει τίποτα άλλο, αυτή την 
εντύπωση σχηματίζει κάποιος.

Γ.Ν.: Ήμουν σε μία ευθεία όσο είναι η αίθουσα, σε τέτοια απόσταση, 7-8 μέτρα [δείχνει απόσταση 
στο πλάι]. Ήταν κάτω, είδα τον άνθρωπο του ΕΚΑΒ που πήγε να του δώσει τις πρώτες βοήθειες, 
πήρε το γυαλί, έκανε πίσω το παλικάρι, τον άφησαν οι αστυνομικοί και πήγε προς τον κόσμο.

Πρόεδρος: Τώρα, επειδή επιμείνατε ότι φοβόσασταν το μαχαίρι, αυτός ο άνρθωπος δεν έβγαινε 
όρθιος, έβγαινε έρποντας. Το μαχαίρι; Αυτός είχε δυσκολία να βγει, αν κράταγε το μαχαίρι, εσείς 
από τι κινδυνεύατε;

Γ.Ν.: Αν έβγαινε, δεν θα σηκωνόταν;

Πρόεδρος: Τόσος κόσμος έξω, τόσοι άντρες…

Γ.Ν.: Εκείνη την ώρα η τρομοκρατία ήταν τέτοια που οι σκέψεις δεν ήταν καθαρές.

Πρόεδρος: Ακούστε, για να βγει ο άνθρωπος από μία τρύπα που ίσα που τον χωράει, με δυσκολία 
κινήσεων, δεν βγαίνει με ορμή και δύναμη. Και, μάλιστα, είχε και ένα ύψος…

Γ.Ν.: Είχε και ύψος και όγκο.

Πρόεδρος: Όταν βγαίνει έρποντας, ώσπου να σηκωθεί και μέχρι να κάνει την κίνηση να σηκωθεί 
επάνω και να καταστεί επικίνδυνος… 

Γ.Ν.: Κι εμείς εκεί τι να κάναμε; Εγώ φοβήθηκα και έφυγα.

Πρόεδρος: Όταν κάποιος το παρατηρεί χωρίς να είναι εκεί, δεν είναι ένας άνθρωπος που μπορεί να 
πάρει ορμή, μέχρι να μπορέσει να βγει το μισό του σώμα, το χέρι με το μαχαίρι το είδατε; Πού το 
είχε;

Γ.Ν.: Στο αριστερό χέρι, στο πάτωμα.

Πρόεδρος: Δηλαδή πώς ακριβώς τον είδατε να βγαίνει;

Γ.Ν.: Κάπως έτσι [δείχνει].

Πρόεδρος: Έβαζε, δηλαδή, τα χέρια στο έδαφος για ώθηση, το σώμα του δηλαδή είχε ένα μεγάλο 
τμήμα που ήταν παγιδευμένο, θέλω να πω.
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Γ.Ν.: Κοιτάξτε, να σας πω κάτι, επειδή καταλαβαίνω τι θέλετε να πείτε, μετά από πέντε χρόνια και 
δέκα βίντεο…

Πρόεδρος: Όταν σας ρωτάμε θέλουμε να είμαστε ακριβείς.

Γ.Ν.: Ναι, έχω δει.

Πρόεδρος: Σας ρώτησα αν θυμάστε από τον εαυτό σας γιατί στο βίντεο μπορώ να σας πω κι εγώ 
ακόμα περισσότερα.

Γ.Ν.: Δεν μ’ αφήνετε να μιλήσω. Αν μ' αφήσετε θα καταλάβετε τι θέλω να σας πω. Εγώ όταν βλέπω 
έναν άνθρωπο με μαχαίρι σε κατάσταση αμόκ…

Πρόεδρος: Ακούστε με λίγο, σας παρακαλώ…

Γ.Ν.: [διακόπτει] Εγώ έφυγα, τώρα κάποιος άλλος δεν ξέρω τι θα έκανε.

Πρόεδρος: Εγώ για εσάς ρωτάω και σας δίνω μια εικόνα η οποία είναι βάσει αυτών που είπατε. 
Δέχεται το δικαστήριο ότι τον είδατε σε κατάσταση αμόκ, αλλά πώς; Επειδή τονίσατε ότι 
φοβηθήκατε, αλλιώς δεν θα σας ρωτούσα. Αυτός όμως, σας λέω, είχε ένα ικανό χρονικό διάστημα 
για να βγει από μία τρύπα γυαλιού, ένας άνθρωπος. Αυτός, λέτε, ήταν σε αμόκ και οι άλλοι οι 
άνθρωποι έξω, υπάρχει και το ένστικτο της αυτοσυντήρησης για να κάνει και τις κινήσεις της 
αποτροπής… ώσπου να βγει αυτός να σηκωθεί, κάποιος δυνατότερος μπορεί να πέσει πάνω του.

Γ.Ν.: Δεν καταλαβαίνω την ερώτησή σας.

Εισαγγελέας: Είπατε είδατε να σπάει μέσα, με τι έσπαγε το πάνω μέρος της τζαμαρίας;

Γ.Ν.: Δεν τον θυμάμαι αν κράταγε κάτι με τα χέρια.

Εισαγγελέας: Πυροσβεστήρα θυμάστε να κρατάει;

Γ.Ν.: Ναι, έσπασε το πάνω μέρος με πυροσβεστήρα.

Εισαγγελέας: Πέταξε τον πυροσβεστήρα ή τον χτύπησε;

Γ.Ν.: Τον πέταξε.

Εισαγγελέας: Πώς έφυγε ο πυροσβεστήρας από τα χέρια, τον άφησε κάτω και βγήκε; Του έφυγε 
από τα χέρια;

Γ.Ν.: [Παύση] Έχω την εντύπωση ότι, ενώ έσπασε το επάνω μέρος της τζαμαρίας, ξεκίνησε να 
σπάει την πόρτα, μετά πήγε στο κάτω μέρος και τον άφησε.

Εισαγγελέας: Δεν τον χτύπησε η πέτρα που πέταξε ο κατηγορούμενος μέσα και πέταξε τον 
πυροσβεστήρα;

Γ.Ν.: Δεν το θυμάμαι και δεν θυμάμαι αν τον βρήκε η πέτρα ή όχι. Έχω την εντύπωση, όμως, ότι 
μετά την πέτρα συνέχισε με τον πυροσβεστήρα.

Εισαγγελέας: Τώρα, το μαχαίρι είπατε το κρατούσε στο χέρι και μπουσουλούσε;

Γ.Ν.: Ναι.
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Εισαγγελέας: Ο κατηγορούμενος που είναι εδώ τώρα, ο κ. Δημόπουλος, μπήκε μέσα στο μαγαζί;

Γ.Ν.: Όχι, δεν είχε καμία επαφή με τον Κωστόπουλο.

Εισαγγελέας: Είστε σίγουρος γι' αυτό;

Γ.Ν.: Ναι.

Εισαγγελέας: Μήπως μπήκε και βγήκε;

Γ.Ν.: Γι' αυτό δεν είμαι σίγουρος αν μπήκε και βγήκε.

Εισαγγελέας: Αν οι κατηγορούμενοι φοβόνταν, όπως εσείς, και έφευγαν τι θα γινόταν;

Γ.Ν.: Φοβάμαι ότι θα γινόταν κάτι κακό.

Εισαγγελέας: Δηλαδή; […] Μόνος του το έσπασε το τζάμι κάτω;

Γ.Ν.: Έχω την εντύπωση πως το έσπασε με το κεφάλι του.

Εισαγγελέας: Όλο το τζάμι με το κεφάλι μέχρι τέλους; Άνοιξε την τρύπα με το κεφάλι;

Γ.Ν.: Όταν ξεκίνησε εγώ έφυγα, όταν ξεκίνησε να βγαίνει το κεφάλι του από την τζαμαρία, έφυγα.

Πρόεδρος: Να σας πω, κύριε μάρτυρα, στο πρωτόδικο έχετε πει και κάποιο άλλο θέμα, μόλις 
ξεκίνησε να βγαίνει και…

Γ.Ν.: [Διακόπτει] Τώρα…

Πρόεδρος: Σας ρώτησα και δεν μας είπατε για τους δύο κατηγορούμενους.

Γ.Ν.: Στην πρώτη κατάθεση δεν είπα ούτε για κλωτσιές, ούτε για μαχαίρι. Όταν το βράδυ βγήκε το 
βίντεο έκατσα να το δω, όπως θα έκανε κάθε νορμάλ άνθρωπος. Μόλις είδα το βίντεο και είδα τις 
κλωτσιές, επειδή δεν είχα πει καθόλου για τις κλωτσιές, είπα για τις κλωτσιές.

Πρόεδρος: Γι' αυτό σας ρώτησα τι θυμάστε από το μυαλό σας και τι είδατε στα βίντεο. Κοιτάξτε, 
κύριε μάρτυρα, όταν έχω δει την κλωτσιά, στο βίντεο θα δω μια λεπτομέρεια, άλλο να βλέπω για 
πρώτη φορά την κλωτσιά στο βίντεο.

Γ.Ν.: Όταν ξεκίνησε να βγαίνει από την τζαμαρία εγώ έφυγα.

Πρόεδρος: Δεν θυμάστε την κλωτσιά.

Γ.Ν.: Δεν θυμάμαι αν είδα την πρώτη κλωτσιά ή αν έφυγα, όλα έγιναν σε δευτερόλεπτα.

Πρόεδρος: Θυμόσασταν από ποιον έγινε;

Γ.Ν.: Ποιος ξεκίνησε όχι, δεν θυμάμαι, δηλαδή αν το είδα.

Πρόεδρος: Λέτε ήταν ένας άνθρωπος σαν ταύρος…

Γ.Ν.: Στην αρχή ναι, η αίσθηση που έχω είναι ότι αυτός ο άνθρωπος είχε δύο ταχύτητες, δεν ξέρω 
πώς γίνεται. Φαινόταν νορμάλ, ογκώδης [γέλια από το κοινό] και έσπαγε το μαγαζί. Μετά πώς 
έπεσε και άρχισε να παραπατάει και όλα αυτά, δεν ξέρω…
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Γ.Ν.: Μήπως ήταν η ένταση από το αμόκ;

Χατζάκη [Σύνεδρος εξ αριστερών]: Λέτε, πολλές φορές, «έχω την αίσθηση», «νομίζω», «σε 
σύγχιση», τι πιθανότητα δίνετε αυτά που μας λέτε να μην είναι ακριβώς αυτά που έγιναν;

Γ.Ν.: Ό,τι σας έχω πει σήμερα είναι ακριβώς ό,τι λέω σε όποιον με ρωτάει και στους δικούς μου 
ανθρώπους. Μου λέτε ότι μπερδεύω την πραγματικότητα…

Χατζάκη: Γιατί λέτε «ήμουν σε σύγχιση», «ήμουν τρομοκρατημένος», γιατί έχετε και διαφορές 
από την πρώτη κατάθεση.

Γ.Ν.: Πιστεύω ότι αυτό που σας λέω είναι η πραγματικότητα.

Πρόεδρος: Εσείς εργάζεστε ακόμη εκεί;

Γ.Ν.: Όχι, έχω φύγει, μετά το γεγονός, μετά από κανένα χρόνο…

Εισαγγελέας: Την κυρία Λ.Δ. τη θυμάστε; Τον κ. Σ.Α., τον κ. Κ.Φ.;

Γ.Ν.: Τώρα τον κύριο που μου λέτε με τα μακριά μαλλιά, τον θυμάμαι από τις δίκες.

[Ερωτήσεις από την υποστήριξη της κατηγορίας]

Παπαπαντολέων: Άρα η δική σας εντύπωση του «πάνλευκου Μαροκινού» είναι ότι ήταν 
ρωμαλέος, όχι ότι ήταν κάποιος ετοιμοθάνατος.

Γ.Ν.: Στην αρχή η εικόνα που μας έδειξε, ναι.

Παπαπαντολέων: Και πότε έπαψε να είναι ρωμαλέος;

Γ.Ν.: [Παύση] Έπαψε να είναι ρωμαλέος στην προσπάθεια του να βγει. Γι' αυτό λεώ δύο 
ταχυτήτων, ίσως ήταν η υπερένταση που είχε…

Παπαπαντολέων: Ενώ είναι μέσα, έξω από το κοσμηματοπωλείο τι γινόταν;

Γ.Ν.: Είναι καμια πενηνταριά άτομα και κοιτάνε.

Παπαπαντολέων: Ο κ. Δημόπουλος μόνο μια πέτρα πέταξε;

Γ.Ν.: Ναι, μία.

Παπαπαντολέων: Και η εξωτερική βιτρίνα πώς έσπασε;

Γ.Ν.: Ήταν σπασμένη από το θύμα, με τον πυροσβεστήρα.

Παπαπαντολέων: Οπότε σήκωσε τον πυροσβεστήρα, τον εκτόξευσε και την έσπασε;

Γ.Ν.: Ναι.

Παπαπαντολέων: Εξωτερική βιτρίνα μία, τη σπάει με τον πυροσβεστήρα και μετά πώς πήρε πίσω 
τον πυροσβεστήρα;

Γ.Ν.: Δεν τον πέταξε, τον έκανε έτσι και τον έσπασε.
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Παπαπαντολέων: Είπατε πριν ότι δεν έχουν καταγραφεί όλα στα βίντεο, ποιο είναι το κομμάτι που 
λείπει;

Γ.Ν.: Νομίζω αυτά που σας είπα.

Παπαπαντολέων: Ποιο; Γιατί μας είπατε πολλά πράγματα.

Γ.Ν.: Η ώρα που μπήκε.

Παπαπαντολέων: Ποιο κομμάτι είναι αυτό που δεν είναι καταγεγραμμένο;

Πρόεδρος: Τώρα για το βίντεο μιλάμε; Πόσο καιρό έχετε δει το βίντεο, κύριε μάρτυρα;

Γ.Ν.: Πολύ καιρό, το είδα μία δύο φορές στην αρχή, μετά δεν το ξανάδα.

Πρόεδρος: Δηλαδή πολλά χρόνια πριν, τώρα δεν το έχετε δει πρόσφατα;

Γ.Ν.: Όχι.

Πρόεδρος: Για να καταλάβουμε και να αξιολογήσουμε και τις απαντήσεις.

Παπαπαντολέων: Προσπαθώ να μας περιγράψετε εσείς ποιο κομμάτι δεν είναι καταγεγραμμένο.

Πρόεδρος: Άρα περισσότερα θυμάστε από τον εαυτό σας, παρά από το βίντεο;

Γ.Ν.: Μάλιστα!

Παπαπαντολέων: Είπατε ότι ήταν 50 άνθρωποι και τον παρακολουθούσαν να σπάει. Εσείς 
ήσασταν πίσω;

Γ.Ν.: Μπροστά.

Παπαπαντολέων: Πώς έχετε δει το μαχαίρι στην απόσταση που είστε και δεν βλέπετε τις κλωτσιές;

Γ.Ν.: Μέχρι να βγει με το μαχαίρι ήμουν μπροστά, μετά επέστρεψα στο κατάστημα.

Παπαπαντολέων: Οπότε όταν γυρίσατε τον είδατε πώς; Γιατί είπατε ότι τον είδατε. Και να 
ρωτήσω, ο άνθρωπος του ΕΚΑΒ ήταν εκεί και επινε καφέ;

Γ.Ν.: Ναι.

Παπαπαντολέων: Σε τι κατάσταση, λοιπόν, ήταν τότε;

Γ.Ν.: Ποιος;

Παπαπαντολέων: Ένας ήταν σε μια κατάσταση, όλοι οι άλλοι ήταν υγιέστατοι. Να σας ρωτήσω 
παρεμπιπτόντως, ο ρωμαλέος με το μαχαίρι, που βγήκε ταύρος κ.λπ…

Γ.Ν.: Δεν είπα αυτό που λέτε…

Παπαπαντολέων: Αυτό δεν είπατε; Τους κατηγορούμενους δεν τους μαχαίρωσε; Πώς έγινε αυτό;

Γ.Ν.: Όχι, δεν τους μαχαίρωσε.

Γλύκας: Στην αρχή ήταν ρωμαλέος.
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Πρόεδρος: Κύριε συνήγορε, μιλάει το δικαστήριο. Κύριε μάρτυρα, δεν είστε υποχρεωμένος να 
απαντήσετε στο τι θεωρείτε, αλλά στο τι είδατε, τι ακούσατε εσείς!

Παπαπαντολέων: Άρα εσείς όταν ξανακοιτάτε προς το συμβάν τι είναι αυτό που βλέπετε; Ποια 
είναι η στιγμή που  ξαναγυρίζει το βλέμμα σας στο περιστατικό;

Γ.Ν.: Έκανα μία απόσταση 5-6 μέτρα πίσω και γύρισα. Πρέπει να γύρισα την ώρα που τελείωνε τις 
κλωτσιές και βγαίνει από την τζαμαρία.

Παπαπαντολέων: Και σε τι κατάσταση είναι;

Γ.Ν.: Δεν έχω εικόνα.

Παπαπαντολέων: Ο άνθρωπος του ΕΚΑΒ που τον είδατε εκεί τι κάνει;

Γ.Ν.: Από 5-6 μέτρα πίσω.

Παπαπαντολέων: Όλη η θέαση είναι από 5-6 μέτρα είπατε και βλέπετε, λέτε, το μαχαίρι στα 5-6 
μέτρα, τα υπόλοιπα;

Πρόεδρος: Φαινόταν;

Γ.Ν.: Την ώρα που ήμουν μπροστά…

Πρόεδρος: Μας είπε ότι τον είδε να κρατάει στο αριστερό χέρι το μαχαίρι την ώρα που 
μπουσούλαγε να βγει.

Παπαπαντολέων: Όταν ξαναγυρίζει το βλέμμα του προς το κοσμηματοπωλείο τι βλέπει, σε τι 
κατάσταση είναι;

Γ.Ν.: Δεν είδα αυτό σας είπα, την ώρα που τελείωναν οι κλωτσιές και έβγαιναν από την τζαμαρία, 
δεν μπορώ να γνωρίζω αν είναι κομμένος ή όχι.

Παπαπαντολέων: Και μετά ξανακοιτάτε όταν παίρνει το γυαλί όμως.

Γ.Ν.: Πάλι το παρακολουθούσα από την ίδια απόσταση, 6-7 μέτρα.

Παπαπαντολέων: Και το γυαλί πώς το είδατε;

Γ.Ν.: Από την ίδια απόσταση. Κάποιες κινήσεις τις βλέπω…

Παπαπαντολέων: Αφού έληξε το συμβάν, χειροπεδήθηκε, ήρθε το ασθενόφόρο, οι δύο 
κατηγορούμενοι χειροπεδήθηκαν;

Γ.Ν.: Παρέμειναν, τους μίλησα. Δεν θυμάμαι τι μου είπαν.

Παπαπαντολέων: Σε τι κατάσταση ήταν;

Γ.Ν.: Καλά δεν ήταν, ούτε ο ένας ούτε ο άλλος.

Πρόεδρος: Βρίζανε;
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Γ.Ν.: Καθόλου, πιο πολύ ήταν στεναχωρημένοι. Κοιτάξτε, τέτοια παραβατικότητα που υπάρχει στη 
γειτονιά, η γειτονιά είναι δεμένη. Την ώρα που πήγαινα στο μαγαζί έλεγα 15 καλημέρες, 
δενόμασταν. Το μαγαζί αυτό ήταν του αδερφού της γυναίκας μου και δούλεψα εκεί 5-6 χρόνια.

Πρόεδρος: Η περιοχή τι είπατε ότι έχει;

Γ.Ν.: Τεράστια παραβατικότητα, είχαμε σε καθημερινή βάση και ναρκομανείς και 
τσιγγανορουμάνους που συνεχώς κλέβανε πορτοφόλια, περνάγανε από τα τραπέζια. Δεν θέλω να 
σταθώ στα γεγονότα.

Πρόεδρος: Και αιματηρά γεγογότα; Ληστείες;

Γ.Ν.: Και ριφιφί έχουν γίνει και μετά το συμβάν είχαμε πολλά γεγονότα.

Πρόεδρος: Και λέτε ότι είχε δημιουργηθεί μια αλληλεγγύη μεταξύ των επαγγελματιών.

Γ.Ν.: Ναι, αυτό είχα εισπράξει.

Πρόεδρος: Τι σχέση υπήρχε μεταξύ των κατηγορουμένων;

Γ.Ν.: Καθημερινότητα, προσωπική σχέση δεν είχανε.

Πρόεδρος: Η επιχείρηση του κ. Χορταριά ήταν πάνω από το μαγαζί το δικό σας;

Γ.Ν.: Ναι, νομίζω στον δεύτερο.

Πρόεδρος: Και υπήρχε τέτοιος σύνδεσμος, ο κ. Χορταριάς, ας πούμε, για να γνωρίζει τον πρώτο 
κατηγορούμενο…;

Γ.Ν.: Εγώ αν σας βλέπω είκοσι χρόνια κάθε μέρα…

Πρόεδρος: Δεν ήταν είκοσι, σας ρώτησα, ήταν λιγότερα, το κοσμηματοπωλείο πόσα χρόνια ήταν 
εκεί;

Γ.Ν.: Εγώ ξέρω από το 2013 που πήγα, έχω την εντύπωση ότι ήταν στη γειτονιά γύρω στα 40 
χρόνια.

Πρόεδρος: Ο κ. Χορταριάς;

Γ.Ν.: Δεν γνωρίζω!

Πρόεδρος: Τα καταστήματα που είναι εκεί είναι εύκολο… αλλά τι επιχείρηση είχε ο κύριος 
Χορταριάς; Θα έπρεπε να πάει το κοσμηματοπωλείο στο μεσιτικό ή το μεσιτικό στο 
κοσμηματοπωλείο…

Γ.Ν.: Δηλαδή αν έχω μαγαζί είκοσι χρόνια και είστε δίπλα μου δεν σας ξέρω;

Πρόεδρος: Αν δεν πάει πελάτης; Τα μαγαζιά όλοι τα ξέρουμε, αλλά στον όροφο, άλλο…

Γ.Ν.: Δεν πήγε ο κοσμηματοπώλης στο μεσιτικό, πήγε το μεσιτικό κάτω.
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Πρόεδρος: Λογικές ερωτήσεις νομίζω σας κάνω. Εδώ έχετε πει στην πρωτόδικη κατάθεση «στην 
προσπάθειά του να εξέλθει από την τζαμαρία τραυματίστηκε στο λαιμό από τα γυαλιά…», εδώ δεν 
μας είπατε τίποτα τέτοιο.

Γ.Ν.: Ναι, ήταν δύο εβδομάδες μετά αυτό.

Πρόεδρος: Εκεί έχετε πει ότι έχετε δει κι αυτό. Εδώ δεν μας είπατε κάτι τέτοιο. Σας ρώτησα αν 
είδατε τραύματα και είπατε όχι, άλλο το να μη θυμόσαστε…

Γ.Ν.: Σας απάντησα, να σας το ξαναπώ; Στην πρώτη μου κατάθεση δεν είπα ούτε για τις κλωτσιές, 
ούτε για το μαχαίρι, ήμουν σε πανικό, μετά που πέρασε καιρός θυμήθηκε το μαχαίρι και τις 
κλωτσιές. Πόση ώρα θέλεις να κάνεις πίσω; Τρία δευτερόλεπτα; Αυτό ήταν το διάστημα με τις 
κλωτσιές. Το βράδυ είδα το βίντεο με τα αίματα.

Πρόεδρος: Και το είδατε από το βίντεο αυτό;

Γ.Ν.: Ναι, μετά είδα το κομμάτι που έχασα.

Παπαπαντολέων: Πώς γίνεται να ξεχνάτε το μαχαίρι στην πρώτη σας κατάθεση, όταν λέτε ότι 
ήταν βασικός λόγος που τρομοκρατηθήκατε;

Γ.Ν.: Εκείνη την ώρα το ξέχασα. Είπα τα υπόλοιπα γεγονότα.

Παπαπαντολέων: Εσείς αντιλαμβάνομαι ότι νιώθετε αλληλέγγυος προς τους κατηγορούμενους… 

Πρόεδρος: Μην απαντήσετε.

Παπαπαντολέων: Γιατί, κα πρόεδρε;

Γ.Ν.: Κοιτάξτε να δείτε, αλληλέγγυος προς τους κατηγορούμενους… 

Γλύκας: [παρεμβαίνει] Ας υπάρχει και ένας αλληλέγγυος…

Παπαπαντολέων: Είχε συναγερμό;

Γ.Ν.: Δεν το ξέρω.

Παπαρρούσου: Εσείς δίνετε μία κατάθεση την ίδια μέρα, 21 Σεπτεμβρίου 2018 και ώρα 16:20. 
Ήρθε ένας αστυνομικός και σας πήρε κατάθεση;

Γ.Ν.: Ναι.

Παπαρρούσου: Γνωρίζατε ότι ο Ζαχαρίας Κωστόπουλος είναι νεκρός;

Γ.Ν.: Όχι, το βράδυ το έμαθα.

Παπαρρούσου: Άρα για ποιο συμβάν σας πήρε κατάθεση ο αστυνομικός;

Γ.Ν.: [Παύση].

Πρόεδρος: Δεν πειράζει, καταγράφονται οι απαντήσεις.

Παπαρρούσου: Τι σας ρώτησε; Γιατι εδώ δεν καταγράφονται οι ερωτήσεις.
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Παπαρρούσου: Τραυματίστηκε στο λαιμό, λέτε.

Γλύκας: Διαβάστε και από κάτω, «σπασμένα γυαλιά».

Παπαρρούσου: Όταν δώσατε αυτή την κατάθεση είχατε μιλήσει με τον κοσμηματοπώλη;

Γ.Ν.: Θα είπαμε ένα «τι έγινε εδώ» και αυτά…

Παπαρρούσου: Και πού καταλήξατε; Τι έγινε;

Γ.Ν.: Πουθενά.

Παπαρρούσου: Και δίνετε και άλλη μία κατάθεση στις 28/09/2018.

Πρόεδρος: Υπάρχει 21/09 και έχει δώσει και 3/11.

Παπαρρούσου: Η πρώτη είναι 21/09 και έχει δώσει και μία στις 28/09 που έχει βγει το βίντεο εδώ, 
και μιλάει για χτύπημα, επανερχόμαστε σε εκείνη την ημέρα. Είδατε εσείς τον κύριο 
κατηγορούμενο μετά το συμβάν να σκουπίζει το κατάστημα και να καθαρίζει; Στο βίντεο που 
είδατε μετά, αναγνωρίζετε κάπου τον εαυτό σας;

Γ.Ν.: Όχι.

Παπαπαντολέων: Το συζήτησε μετά η γειτονιά; Τι είπαν οι άνθρωποι εκεί;

Γ.Ν.: Όλοι κάνανε λόγο για τον κλέφτη που μπήκε στο μαγαζί.

Παπαπαντολέων: Δεν λέτε αυτό όμως.

Γ.Ν.: Λόγω της κατάστασης δεν θέλω να πω κλέφτη κάποιον, δεν τον είδα να κλέβει, οπότε δεν 
μπορώ να γυρίσω να πω «ο κλέφτης» όπως λένε «οι δολοφόνοι».

Παπαρρούσου: Εγώ σας ρωτάω τι είπαν οι άνθρωποι της γειτονιάς.

Γ.Ν.: Είπαν για έναν κλέφτη που μπήκε στο κοσμηματοπωλείο, οι πιο πολλοί ήταν περαστικοί, δεν 
ήταν εκεί.

Παπαρρούσου: Γιατί έχετε πει ότι ή άποψη της γειτονιάς διαμορφώθηκε από τις συμπάθειες και τις 
αντιπάθειες.

Πρόεδρος: Δεν είπε αυτό.

Παπαρρούσου: Το είπε κατά την κατάθεση της πρωτόδικης. Γιατί καταλήξατε στο συμπέρασμα ότι 
αυτός ο άνθρωπος ήταν Μαροκινός;

Γ.Ν.: Γιατί το πέταξε ένας και μετά το ακούσανε άλλοι πέντε.

Παπαρρούσου: Ποιος το είπε;

Γ.Ν.: Κάποιος το πέταξε στο πλήθος. Όσο ήμουν εγώ εκεί δεν άκουσα να λέει ούτε λέξη.

Παπαρρούσου: Την ταμειακή την έπιανε με τα δύο χέρια;

Γ.Ν.: Νομίζω, ναι.
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Παπαρρούσου: Τον πυροσβεστήρα με τα δύο χέρια;

Γ.Ν.: Νομίζω.

Παπαπαντολέων: Είπατε ότι μετά συζητήσατε. Σας είπε, μήπως, ο κ. Χορταριάς ότι αυτοκτόνησε 
το θύμα;

Γ.Ν.: Δεν θυμάμαι.

Αναγνωστόπουλος: Σε ερώτηση του δικαστηρίου είπατε «αυτά που έζησα» ή «αυτά που είδα». 
Όταν λέτε «αυτά που είδα» – γιατί έγινε και μια προσπάθεια να αποδοθεί σε σύγχυση – «αυτά που 
είδα», αναφέρεστε στο βίντεο;

Πρόεδρος: Από πού έγινε προσπάθεια, κύριε συνήγορε;

Χατζάκη: Ερώτηση έκανα, δεν έκανα προσπάθεια.

Αναγνωστόπουλος: Μάλιστα, να το επαναδιατυπώσω.

Πρόεδρος: Εγώ δεν καταλαβα πού αναφέρεστε, κύριε συνήγορε.

Αναγνωστόπουλος: Το «αυτό που είδα» αναφέρεστε στο βίντεο;

Γ.Ν.: Είναι τα συναισθήματα που ένιωσα και τα βίντεο που είδα, που συμπληρώνουν το παζλ που 
κάπου χάνεις.

Αναγνωστόπουλος: Τώρα, επειδή ερωτηθήκατε, είπατε σας δόθηκε η εντύπωση ότι ο άνθρωπος 
αυτός ήταν δύο ταχυτήτων, και λέτε «τον είδατε πολύ λευκό», με αυτό τι εννοείτε; Σαν άρρωστος;

Γ.Ν.: Είναι το μόνο που μου έχει μείνει. Δεν νομίζω ότι ήταν άρρωστος. Η επιδερμίδα του ήταν 
πολύ πιο λευκή από το κανονικό.

Αναγνωστόπουλος: Το κατάστημα που εργάζεστε σε τι απόσταση είναι από κοσμηματοπωλείο;

Γ.Ν.: Τα τραπέζια του μαγαζιού είναι εδώ και το κατάστημα είναι εδώ.

Γραμματέας: Κύριε μάρτυρα, επειδή αυτό δεν μπορεί να καταγραφεί έτσι…

Γ.Ν.: Δεν μπορώ να πω με μέτρα γιατί θα μου πουν μετά είπες τέσσερα και είναι πέντε.

Πρόεδρος: Του μαγαζιού τα μέτρα τα γνωρίζετε;

Γ.Ν.: Γιατί εδώ γίνεται θέμα για το αν ήμουν στα τέσσερα μέτρα ή στα έξι.

Αναγνωστόπουλος: Αυτή η απόσταση παραμένει ίδια ή μειώνεται;

Γ.Ν.: Την ώρα που βγαίνω έχει μειωθεί στα τέσσερα μέτρα. Το μπαρ είναι πιο μέσα στο μαγαζί;

Αναγνωστόπουλος: Αυτά που είδατε στο βίντεο αποτυπώνουν όλο το περιστατικό;

Γ.Ν.: Όχι και γι' αυτό δεν ήθελα και να το δω περισσότερες φορές.
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Αναγνωστόπουλος: Επειδή είστε ο μοναδικός και από το σημείο της θέσης αλλά και από το 
χρονικό σημείο που έχετε δει το σπάσιμο του πάνω μέρους της βιτρίνας. Θέλετε να μου πείτε αν 
είστε βέβαιος αν το σπάσιμο έγινε από τον Ζαχαρία Κωστόπουλο;

Γ.Ν.: Ναι, έγινε από τον Ζαχαρία Κωστόπουλο.

Αναγνωστόπουλος: Όταν πετάχτηκε η πέτρα από τον κ. Δημόπουλο ήταν ήδη σπασμένη η βιτρίνα;

Γ.Ν.: Ναι.

Αναγνωστόπουλος: Είδατε αυτή η πέτρα να τον χτυπάει;

Γ.Ν.: Είδα να πηγαίνει προς το μέρος του αλλά δεν είδα να τον χτυπάει, δεν το γνωρίζω.

Αναγνωστόπουλος: Θα αλλάζατε ποτέ τα όσα είδατε για χάρη κάποιου; Γιατί έγινε μία προσπάθεια 
να αποδοθεί σε αλληλεγγύη και συμπάθεια.

Γ.Ν.: Όχι.

Αναγνωστόπουλος: Γιατί έγινε μία προσπάθεια να αποδοθεί εδώ σε αλληλεγγύη της γειτονιάς. Αν 
αισθάνεστε εσείς την υποχρέωση να πείτε ψέματα για χάρη κάποιου;

Γ.Ν.: Να πω ψέματα όχι! Δεν είναι ούτε η μάνα μου, ούτε ο πατέρας μου, ούτε ο αδελφός μου.

Αναγνωστόπουλος: Μιλήσατε για παραβατικότητα. Μετά τα γεγονότα έγιναν κάποια επεισόδια;

Γ.Ν.: Είχαμε κόσμο που ερχόντουσαν και κοπανούσαν τα ρολά του κοσμηματοπωλείου. Όλα τα 
ρολά βαμμένα, τρομοκρατία.

Αναγνωστόπουλος: Το κοσμηματοπωλείο ξανάνοιξε;

Γ.Ν.: Όχι.

Πρόεδρος: Πόσο καιρό;

Γ.Ν.: Το μοναδικό μαγαζί που δεν πείραξαν ήταν το δικό μας, αλλά είχαμε κάθε Σάββατο πορείες, 
17 Νοέμβρη, 6 Δεκέμβρη, και κάποια στιγμή τσαντίστηκα πάρα πολύ γιατί φέρανε την πορεία τα 
ΜΑΤ! Αφήνουν 30-40 άτομα στο πεζοδρόμιο, γράφανε, κοπανάγανε, βάψανε τα αγάλματα και 
μόλις γράφανε κάτι είπα «μη γράφετε εδώ», και πήγε να μου ρίξει με το σπρέι στα μούτρα και τα 
ΜΑΤ τους αφήσανε, τους πήρανε συνοδεία και φύγανε και δεν ξέρω ποιους προστατεύουν τα ΜΑΤ 
και ποιους όχι.

Γλύκας: Θέλω να μείνω λίγο στην έννοια της γειτονιάς και των σχέσεων που είχαν οι 
επαγγελματίες της περιοχής. Θέλω να μου πείτε τι άνθρωπος ήταν.

Γ.Ν.: Δεν είχε δημουργήσει ποτέ πρόβλημα, ήταν ένας άνθρωπος οικογενειάρχης.

Γλύκας: Είχε γίνει οποισδήποτε καβγάς πριν; είναι οικογενειάρχης είπατε, είναι μεσίτης ο 
άνθρωπος, βγαίνει έξω, κάνει δημόσιες σχέσεις… 

Γ.Ν.: Ναι, βέβαια. Κατεβαίνει να πιει μια μπύρα να ξελαμπικάρει.
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Γλύκας: Ποια είναι η εικόνα που έχετε εσείς; Ότι θέλει να κάνει κακό στον Κωστόπουλο ή για να 
βοηθήσει τον καταστηματάρχη;

Γ.Ν.: Σίγουρα να βοηθήσει κάποιον άνθρωπο, το παίρνω εγώ πάνω μου, είμαι σίγουρος ότι […]

Γλύκας: Γιατί μέσα στην ιδιοκτησία υπήρχε ένας άνθρωπος, όχι με ευγενή…

Γ.Ν.: Το δικαστήριο στέκεται πολύ στο αν ήταν ληστεία ή όχι.

Πρόεδρος: Στο τι στέκεται το δικαστήριο δεν μπορείτε να το καταλάβετε. Να δίνετε σημασία στις 
ερωτήσεις, στο τι είδατε και ακούσατε και να μην κάνετε κρίσεις.

Γλύκας: Eίδατε κάτι απλό, αυτό που δεχόταν εκείνη τη στιγμή, η ιδιοκτησία του, η επιχείρησή του;

Πρόεδρος: Μας τα είπε.

Γ.Ν.: Με είχε ρωτήσει μια κοπέλα από εδώ, από την πλευρά του θύματος.

Πρόεδρος: Κοπέλα; Τι κοπέλα; Φίλη σας;

Γ.Ν.: Από την πλευρά του θύματος, μου είπε κάτι αντίστοιχο, αν υπήρχε λόγος.

Πρόεδρος: Αν υπήρχε λόγος να καταλήξει ο άνθρωπος να πεθάνει;

Γ.Ν.: Γυρνάω και της λέω, «αν έμπαινε στο σπίτι σου και έβλεπες έναν άνθρωπο με μαχαίρι;» μου 
λέει «δεν ήταν στο σπίτι του». Αλλά εγώ θεωρώ ότι, 15 ώρες την μέρα όταν περνάς εκεί, είναι σπίτι 
σου.

Γλύκας: Ο χώρος ο συγκεκριμένος δηλαδή ήταν ένας ιερός χώρος για τον κύριο Δημόπουλο, ένα 
συνοικιακό κατάστημα.

Γ.Ν.: Είναι σαν συνοικία η γειτονιά.

Γλύκας: Πήγε να βοηθήσει έναν συνάνθρωπό του, είναι έτσι;

Γ.Ν.: Έτσι.

Γλύκας: Είχε σκοπό να κάνει κάτι κακό ή απλά να βοηθήσει;

Γ.Ν.: Απλά να βοηθήσει.

Γλύκας: Έχετε καθόλου εικόνα πριν μπει στο κατάστημα; Ή σας μετέφεραν κάτι;

Γ.Ν.: Μου μετέφεραν ότι ήταν σε αμόκ από την ώρα που ερχόταν, ήταν με κάποιους δικούς του.

Πρόεδρος: Δεν αφήνετε τον μάρτυρα να απαντήσει.

Γλύκας: Πέμπτη επιλεκτική παρατήρηση σε εμένα.

Πρόεδρος: Και 5η και 10η…!

Γλύκας: Δεν θα μου χτυπάτε το χέρι στο τραπέζι, κυρία πρόεδρε.

Γ.Ν.: Μου μεταφέρανε οτί ήταν σε αμόκ, ότι ήταν με δικούς του ανθρώπους, ότι δεν τον αφήσανε 
να μπει στο Βενέτη.
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Πρόεδρος: Θυμάστε ποια πρόσωπα σας το είχαν μεταφέρει;

Γλύκας: Η εικόνα του φοβισμένου, τρομαγμένου ανθρώπου, είναι από πριν. Το πώς μπήκε το 
ξέρετε;

Γ.Ν.: Υποθέτω ότι, επειδή γνωρίζω τον μηχανισμό του κοσμηματοπωλείου, ότι έριξε μια κλωτσιά 
και μπήκε μέσα.

Γλύκας: Έριξε μια κλωτσιά, μπήκε μέσα.

Πρόεδρος: Μισό λεπτό, υποθέτετε. Τον καταστηματάρχη τον γνωρίζετε, δεν το συζητήσατε; Αφού 
η πόρτα έκλεινε, πώς άνοιξε με μια κλωτσιά;

Γ.Ν.: Δε θυμάμαι αν το είχαμε συζητήσει, και από τη στιγμή που έχω την εντύπωση ότι έλειπε δε θα 
είχε και εκείνος ιδέα πως μπήκε.

Γλύκας: Το γεγονός ότι μπαίνει σε μια ιδιοκτήσία με κλωτσιά, αυτομάτως ποια είναι η εικόνα του 
μέσου κοινωνού; Αυτομάτως ποια είναι η εικόνα οποιουδήποτε μέσου κοινωνού;

Πρόεδρος: Μην απαντήσετε, είναι κρίση.

Γλύκας: Η εικόνα του μέσου κοινωνού είναι κρίση;

Πρόεδρος: Άλλη ερώτηση.

Γλύκας: Δεν έχω το δικαίωμα να κάνω ερώτηση; Δε μας ενδιαφέρει η εικόνα του μέσου κοινωνού, 
μάλιστα, καταγράφεται. Αυτή λοιπόν είναι μια ειρηνική ή μια επιθετική πράξη;

Γ.Ν.: Επιθετική.

Παπαρρούσου: Συγγνώμη, κυρία πρόεδρε, εδώ πρόκειται για υποθέσεις, μιλάμε για μια σπρωξιά 
που δεν ξέρει καν αν έχει δει.

Γ.Ν.: Το πώς μπήκε δεν είδα, αλλά όλη η εικόνα ήταν επιθετική, σίγουρα ειρηνική δεν ήταν.

Γλύκας: Η εικόνα που σας μεταφέρεται είναι λοιπόν αυτή. Είναι μια επιθετική συμπεριφορά;

Πρόεδρος: Άλλη ερώτηση, κύριε συνήγορε.

Γλύκας: Ο μοναδικός πραγματικός αυτόπτης μάρτυρας… 

Πρόεδρος: Δεν μπορεί να καταθέτει όμως για πράγματα που δεν γνωρίζει αν έχει δει. Άλλη 
ερώτηση.

Γλύκας: Έχω πάρα πολλές ερωτήσεις. Βλέποντας αυτό, ο μέσος κοσμηματοπώλης και ο μέσος 
κοινωνός πώς θα ένιωθε;

Γ.Ν.: Δε θα ήθελα να είμαι σε αυτή τη θέση, σίγουρα θα ένιωθε πολύ χάλια και ο μέσος άνθρωπος, 
αν ήμουν εγώ θα ένιωθα θυμό.

Γλύκας: Είναι στην ιδιοκτησία σας, στο δεύτερό του σπίτι, και δέχεται αυτή την επίθεση. Μπορεί 
να πιστεύει ότι θα τα αφαιρέσει κιόλας;
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Γ.Ν.: Βεβαίως.

Γλύκας: Εσείς θα το πιστεύατε αυτό;

Γ.Ν.: Βεβαίως.

Γλύκας: Το ότι πετάει την ταμειακή, που είναι αξίας, την πετάει;

Γ.Ν.: Ναι.

Γλύκας: Θέλω να μείνω λίγο σε αυτό που είπατε πριν το βίντεο, αυτό που βλέπετε μέσα.

[Αστυνομικός προσέρχεται και ενημερώνει τον εισαγγελέα]

Εισαγγελέας: Απειλή για βόμβα, να διακόψουμε.

Πρόεδρος: Ναι, να τελειώσουμε τον μάρτυρα, τελειώνετε κ. συνήγορε.

Παπαπαντολέων: Απλά να μην εκραγούμε.

Γλύκας: Να διακόψουμε και να συνεχίσω, δηλαδή να γίνει κάτι και να φταίω εγώ;

Παπαρρούσου: Τι χρόνο ζωής έχουμε;

Πρόεδρος: Αναγκαστικά θα περιμένετε, κύριε μάρτυρα.

Διακοπή στις 10:55. Το κτίριο του Εφετείου εκκενώνεται προληπτικά μετά από τηλεφωνική 
προειδοποίηση για βόμβα.

Συνέχιση της διαδικασίας: 13:16

Γλύκας: Θέλω να μου πείτε τι θυμάστε από το περιστατικό.

Γ.Ν.: Βλέπω έναν άνθρωπο σε αμόκ, να πετάει ταμειακές και να σπάει το μαγαζί.

Γλύκας: Εσείς δεν ξέρετε αν είναι κάποιος μέσα; Αν κινδυνεύει;

Γ.Ν.: Όχι.

Γλύκας: Θέλω να μου πείτε εάν, κλιμακωτά, έχουμε εξασθένηση δυνάμεων.

Γ.Ν.: Στην αρχή μου φάνηκε ένας άντρας ο οποίος ήταν…

Πρόεδρος: [παρεμβαίνει]: Κύριε συνήγορε… 

Γ.Ν.: …που δεν ήταν πολύ καλά.

Πρόεδρος: Όταν μιλάει το δικαστήριο θα ακούτε, κύριε συνήγορε, τα είπε αυτά!

Γλύκας: Επειδή είναι η θέση της υπεράσπισης και, κλιμακωτά, αυτός ο άνθρωπος χάνει τις 
δυνάμεις του, όσο περνούν τα δευτερόλεπτα, αυτές οι δυνάμεις αφαιρούνται σιγά σιγά;

Γ.Ν.: Μάλιστα.

Γλύκας: Δεν θέλω να το λέω εγώ, να το πείτε εσείς.
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Γ.Ν.: Ναι, όσο περνούσε η ώρα, φαινόταν να εξασθενεί. Τώρα, ήταν η πέτρα, δεν ήταν η πέτρα, δεν 
είμαι γιατρός…

Γλύκας: Δεν θέλω να μου πείτε για την πέτρα, θέλω να μου πείτε αν είστε απόλυτα βέβαιος αν ο 
άνθρωπος αυτός είχε μαχαίρι.

Γ.Ν.: Ναι, απόλυτα βέβαιος.

Γλύκας: Επειδή χαρακτηρίστηκε «παιδί» ο κατηγορούμενος(sic), θέλω να πω αν εσείς είδατε έναν 
33χρονο που έκανε αυτό που έκανε.

Γ.Ν.: Ένας 33χρονος που έκανε αυτά που έκανε.

Γλύκας: Και, βγαίνοντας, αυτός που είδατε εκεί, βγαίνοντας έξω με μαχαίρι, αν αποτελεί δημόσιο 
κίνδυνο, ακόμα και για ένα παιδί!

Γ.Ν.: Εννοείται αυτό, γιατί ένας άνθρωπος που είναι σε τέτοια κατάσταση, σε όποια κατάσταση και 
να είναι, δεν ξέρεις πώς θα αντιδράσει και τι θα κάνει.

Γλύκας: Είναι εκείνος που έχει σπάσει με τον πυροσβεστήρα την τζαμαρία;

Πρόεδρος: Ερώτηση, κ. συνήγορε!

Γλύκας: Είναι εκείνος που έχει σπάσει.

Γ.Ν.: Ναι.

Γλύκας: Και κλιμακωτά, αντίστροφα, έχουμε μείωση δυνάμεων. Περνούν παιδιά από εκεί;

Γ.Ν.: Μάλιστα, φυσικά περνούν.

Γλύκας: Θα μπορούσε να περνάει οποιοσδήποτε από εκεί, σωστά;

Γ.Ν.: Ναι.

Γλύκας: Πιστεύετε ότι ο κύριος Χορταριάς, πήγε για να κάνει κακό στον Κωστόπουλο ή να 
βοηθήσει έναν άνθρωπο;

Γ.Ν.: Πήγε να βοηθήσει πιστεύω την κατάσταση.

Γλύκας: Καλά, το τι ήθελε θα μας το πει ο ίδιος. Πήγε να βοηθήσει μια κατάσταση; Έχετε πει ότι 
κρατούσε ένα μαχαίρι; Είστε βέβαιος ότι το κρατούσε; Επειδή έχει αμφισβητηθεί.

Πρόεδρος: Δεύτερη φορά ρωτάτε, τα έχει πει αυθορμήτως μόνος του, τα έχουμε ακούσει, έχουν 
καταγραφεί.

Γλύκας: Τα ακούσατε, αλλά έγιναν άλλες ερωτήσεις που κατηύθηναν αλλού.

Πρόεδρος: Έχει απαντήσει!

Γλύκας: Τελικά τα μη σωστά τα κάνω μόνο εγώ!

Πρόεδρος: Συνεχίστε, σας παρακαλώ!
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Γλύκας: Είπατε την άποψή σας, θέλω να μου πείτε, μετά την επέμβαση των αστυνομικών, η όποια 
πλευρά βίας είδατε από πλευράς κατηγορουμένων, έχει καμία σχέση με τη βία που ασκήθηκε από 
τους αστυνομικούς;

Γ.Ν.: Με το χέρι στην καρδιά από την πρώτη στιγμή είπαμε ότι έπρεπε να του βάλουν χειροπέδες, 
από την πρώτη στιγμή δεν έγινε η σύλληψη, μετά οι αστυνομικοί δεν του έκαναν τίποτα απολύτως, 
μετά έπιασε το γυαλί, του ρίξανε με το γκλομπ, 5-6 ήταν από πάνω του σίγουρα.

Γλύκας: Είχαμε άσκηση βίας εκεί;

Πρόεδρος: Όταν λέτε ότι δεν έβλεπα κι εγώ, τότε τι βλέπατε;

Γλύκας: Είδατε 5-6 σώματα από πάνω του; Τι πήγαν; Να του πουν με το σεις και με το σας; Τι 
κάνετε;

Γ.Ν.: Εκεί ίσως ασκήθηκε βία.

Γλύκας: Αυτό που είδατε, μετά τα δευτερόλεπτα των κατηγορουμένων, είναι αντίστοιχης 
επικινδυνότητας με αυτό που είδατε μέσα, αφού ο Κωστόπουλος βγαίνει, επικουρείται από τις 
πρώτες βοήθειες και παίρνει το γυαλί; Εκείνη τη στιγμή είναι επικίνδυνος;

Γ.Ν.: Μάλιστα

Γλύκας: Έχει κατατεθεί, κρατώντας ένα γυαλί, είναι επικίνδυνος για εσάς;

Γ.Ν.: Για όλο τον κόσμο.

Γλύκας: Αυτή η βία είναι ανάλογη με αυτή που είδατε πριν μέσα;

Γ.Ν.: Μάλιστα.

Γλύκας: Ξαναλέω, αυτή η μορφή αντίδρασης, είναι ανάλογη με την επικινδυνότητα που έδειχνε 
όσο τον βλέπατε εσείς μέσα πριν το βιντεοληπτικό;

Γ.Ν.: Μάλιστα.

Γλύκας: Δεν θέλω να μου πείτε «μάλιστα».

Γ.Ν.: Δεν μπορείς να προβλέψεις, γιατί άλλη δύναμη έχω εγώ τώρα και άλλη όταν είμαι εκτός 
εαυτού, και έχει άμεση επαφή με τον κόσμο γιατί δεν είναι μέσα στο μαγαζί για να προστατευτεί ο 
κόσμος.

Γλύκας: Όλα αυτά που λέτε σήμερα τα φανταστήκατε, νομίζατε ότι τελέστηκαν, ή τα είδατε;

Γ.Ν.: Είναι αυτό που έχω δει, σαν συναίσθημα που μου έχει περάσει και η αλήθεια μου. Είναι αυτό 
που έχω αντιληφθεί.

Γλύκας: Έχετε καμία αμφιβολία γι' αυτά που καταθέτετε;

Γ.Ν.: Όχι.

[Ολοκληρώθηκε η εξέταση του μάρτυρα Γ.Ν.]
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Πρόεδρος: Να έρθει ο κ. Π.Κ.

Χορταριάς [παρεμβαίνει]: Ο κύριος Π.Κ. είχε δουλειά και θα καταθέσει την επόμενη φορά.

Γλύκας: Για δέκα λεπτά θα μου επιτρέψετε, κυρία πρόεδρε!

Πρόεδρος: Μισό λεπτό, κύριε συνήγορε!

Γλύκας: Θα με αντικαταστήσει ο κ. Αναγνωστόπουλος για δέκα λεπτά μόνο.

Τ.Δ., δικηγόρος, συνεργάτης του κατηγορούμενου Χορταριά
Πρόεδρος: Τ.Δ.

[Προσέρχεται ο μάρτυρας]

Πρόεδρος: Εκείνη την ημέρα ήσασταν στο περιστατικό;

Τ.Δ.: Ήμουν παρών από τη στιγμή που ήταν έξω από το κατάστημα, και ήθελε πρώτες βοήθειες.

Πρόεδρος: Το γραφείο σας είναι Πανεπιστημίου;

Τ.Δ.: Ναι, είναι δύο λεπτά απόσταση.

Πρόεδρος: Είχατε πάει εκεί για να φάτε; Είχατε ραντεβού με τον κ. Χορταριά; Είχε έρθει ο κ. 
Χορταριάς;

Τ.Δ.: Ναι, εγώ ήρθα τη στιγμή που ο ΕΚΑΒίτης πρόσφερε τις πρώτες βοήθειες, ήμουν αρκετά 
κοντά.

Πρόεδρος: Πλησιάσατε εσείς;

Τ.Δ.: Ναι, αρκετά κοντά.

Πρόεδρος: Σε τι κατάσταση ήτανε;

Τ.Δ.: Είχε αίματα στο κεφάλι, κάποια στιγμή γυρίζει πλευρικά, ρίχνει μια κλωτσιά, δύο με το πόδι, 
σπάει. Τζαμαρία που είχαν μείνει κάποια κομμάτια, και σπάει ένα κομμάτι που ήταν αρκετά 
μεγάλο.

Πρόεδρος: Και τι έγινε;

Τ.Δ.: Το προέταξε το τζάμι στον ΕΚΑΒίτη στο ύψος του θώρακα και πήγα να απομακρυνθώ κι εγώ. 
Περίπου πήγα να απομακρυνθώ όσο μπορούσα. Όταν το προέταξε, άρχισε να κινείται προς τον 
κόσμο και όταν έφτασε κάτω, κάποια στιγμή, ένας αστυνομικός χτυπάει με γκλομπ στην πλάτη και 
όπως χάνει την ισορροπία του, κρατάει το τζάμι και ήταν με τα χέρια στην κοιλιά. Δύο αστυνομικοί 
τού πατούσαν τα χέρια και προσπαθούσαν να του πάρουν το τζάμι. Κάποια στιγμή μετά από 
μεγάλη προσπάθεια κατάφεραν να τον ακινητοποιήσουν και του έδεσαν τα χέρια με ένα πλαστικό.

Πρόεδρος: Και μείνατε ή φύγατε;

Τ.Δ.: Έμεινα, και στη συνέχεια είχε έρθει αμέσως το ασθενοφόρο.
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Πρόεδρος: Σε τι κατάσταση ήταν; Τι ήταν εκείνο που σας έκανε εντύπωση;

Τ.Δ.: Ότι όταν ένας άνθρωπος πάει να σου προσφέρει βοήθεια, πήρε το τζάμι…

Πρόεδρος: Και μετά όταν τον δένουν, κάτι που σας έκανε εντύπωση;

Τ.Δ.: Εκείνη τη στιγμή του προσέφεραν τις πρώτες βοήθειες, γιατί είχε αίματα. Όταν σου 
προσφέρουν τις πρώτες βοήθειες δεν αντιδράς έτσι…

Πρόεδρος: Πλησιάσατε να μιλήσετε στον κατηγορούμενο;

Τ.Δ.: Ήταν πολύς κόσμος και ρώτησα «πού είναι;» και τον βρήκα.

Πρόεδρος: Και δεν τον είχατε εντοπίσει;

Τ.Δ.: Όχι, όταν ήρθε η αστυνομία και μπήκε στο κατάστημα και έφερε το μαχαίρι στους 
αστυνομικούς, μου είπε ο κ. Χορταριάς ότι τον αφόπλισαν.

Πρόεδρος: Εσείς το είδατε το μαχαίρι;

Τ.Δ.: Όταν το πήρε από το κατάστημα ο κ. Χορταριάς πήρε το μαχαίρι και το έδωσε στους 
αστυνομικούς.

Χορταριάς [παρεμβαίνει]: Δεν έγινε έτσι!

Πρόεδρος: Μη μιλάτε, θα τα πείτε στην απολογία σας!

Τ.Δ.: Κάποιος το παρέδωσε, αν δεν ήταν ο κ. Χορταριάς μπορεί να ήταν κάποιος άλλος.

Πρόεδρος: Το κατάστημα πώς ήταν;

Τ.Δ.: Ήταν σπασμένη η τζαμαρία από κάτω.

Πρόεδρος: Και το πάνω;

Τ.Δ.: Εγώ θυμάμαι ότι ήταν σπασμένο το κάτω μέρος και η πόρτα κλειδωμένη.

Πρόεδρος: Ο Κωστόπουλος όταν του έδεσαν τα χέρια, όταν κινήθηκε, πριν του δέσουν τα χέρια 
μάλλον, τι απέπνεε; Κινήθηκε προς τον κόσμο;

Τ.Δ.: Ναι, πρώτα προς τον ΕΚΑΒίτη και όταν έκανε πίσω ο ΕΚΑΒίτης, άρχισε να προχωράει και 
όλοι προσπαθούσαν να απομακρυνθούν.

Πρόεδρος: Υπήρχε κόσμος εκεί;

Τ.Δ.: Του προσφέραν τις πρώτες βοήθειες, τότε πήρε και το τζάμι.

Πρόεδρος: Ο κόσμος σε τι απόσταση ήταν;

Τ.Δ.: Σε αρκετά κοντινή, και όλοι έφευγαν προς τα πίσω για να απομακρυνθούν.

Πρόεδρος: Ήταν κύκλος γύρω γύρω;

Τ.Δ.: Όπως ήταν το κατάστημα, όλο γύρω γύρω υπήρχε κόσμος.
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Πρόεδρος: Άρα υπήρχε παντού γύρω του κόσμος. Μπορούσε να φύγει από κάποιο σημείο που δεν 
υπήρχε κόσμος;

Τ.Δ.: Κάποια στιγμή, ίσως προς τα πίσω, που απομακρύνθηκαν οι αστυνομικοί, ήταν ελεύθερο από 
πίσω, και δεν κινήθηκε προς τα πίσω, αλλά προς την καφετέρια, προς τον κόσμο.

Πρόεδρος: Πόσα άτομα ήταν;

Τ.Δ.: Σαράντα τουλάχιστον, πιστεύω μπορεί και παραπάνω!

Πρόεδρος: Σε τι κατάσταση ήταν; Είχε αίματα;

Τ.Δ.: Είχε αίματα αλλά είχε πάρα πολύ κόσμο. Όταν τον έβαλαν στο ασθενοφόρο, έφυγα.

Πρόεδρος: Με τον κ. Χορταριά μετά μιλήσατε γι' αυτό το θέμα;

Τ.Δ.: Εκείνη τη μέρα μου είπε για το μαχαίρι.

Πρόεδρος: Τα υπόλοιπα πώς βρέθηκε ο άνθρωπος στο μαγαζί, γνωρίζετε;

Τ.Δ.: Από το βίντεο, ότι ήθελε να κλέψει κάτι και έγινε αυτό που έγινε.

Πρόεδρος: Ο κατηγορούμενος τι είπε; Πότε πήγε; που είναι φίλος σας. Ο άλλος κατηγορούμενος τι 
σας είπε;

Τ.Δ.: Με τον κύριο Σπύρο μίλησα πολύ αργότερα.

Πρόεδρος: Σε ποιο σημείο πήγε; Γιατί είστε και δικηγόρος.

Τ.Δ.: Μετά που το συζητήσαμε, ο κ. Χορταριάς καθόταν ήδη στο εστιατόριο που περίμενε να φάμε 
μαζί, σηκώθηκε γιατί άκουσε που προσπαθούσε να σπάσει τα τζάμια και τότε πήγε. Μου είπε ότι 
προσπάθησε να σπάσει τις τζαμαρίες για να μην κοπεί και ότι από τις κινήσεις που έκανε να σπάσει 
το τζάμι, μπορεί να τον βρήκε μια φορά στο κεφάλι.

Πρόεδρος: Τι να τον βρήκε στο κεφάλι;

Τ.Δ.: Όπως έβγαινε έξω, μου είπε ότι του γύρισε τον καρπό, του πήρε το μαχαίρι, το πέταξε και, 
όπως τον είχε ακινητοποιήσει, ήρθε το ΕΚΑΒ και η αστυνομία. Με το που ήρθε η αστυνομία είχαν 
σταματήσει όλοι και ανέλαβε η αστυνομία.

Πρόεδρος: Την τζαμαρία την έσπασε αυτός;

Τ.Δ.: Ναι, ακριβώς, και μετά έριχνε τις κλωτσιές ώστε να σπάσουν τα τζάμια και να βγει. Μου είπε 
ότι όταν έσπασαν τα τζάμια και είχε βγει, του πήρε το χέρι, γύρισε τον καρπό και του πήρε το 
μαχαίρι.

Πρόεδρος: Σας είπε αν τον χτύπησε κανείς όταν βγήκε από το κατάστημα;

Τ.Δ.: Όχι.

Εισαγγελέας: Ο λόγος που συναντηθήκατε με τον κ. Χορταριά ήταν να πάτε για φαγητό;

Τ.Δ.: Όχι, ήταν να συναντηθούμε, αλλά μετά το συμβάν πήγαμε όλοι στα γραφεία μας.
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Εισαγγελέας: Πήγατε μετά;

Τ.Δ.: Όχι.

Εισαγγελέας: Γιατί νομίζω είπατε ήταν στο εστιατόριο…

Τ.Δ.: Ήτανε δίπλα, εκεί, σε απόσταση τριών μέτρων.

Εισαγγελέας: Στο βίντεο φαίνεστε;

Τ.Δ.: Σε αυτό το βίντεο όχι, είμαι κάπου πιο πίσω.

Εισαγγελέας: Είναι άλλο βίντεο που φαίνεστε;

Τ.Δ.: Δεν ξέρω, έχω τραβήξει εγώ ένα βίντεο.

Εισαγγελέας: Από τη στιγμή που είστε εκεί προφανώς.

Τ.Δ.: Εκεί που του προσφέρουν τις πρώτες βοήθειες δεν υπάρχει βίντεο.

Εισαγγελέας: Τα έχετε δει όλα δηλαδή;

Τ.Δ.: Ναι, και μετά απομακρύθνηκα γιατί φοβήθηκα με το τζάμι και γι' αυτό δε φαίνομαι.

Εισαγγελέας: Αυτή η κίνηση που έκανε ο Κωστόπουλος με το τζάμι, τι ήθελε να κάνει;

Τ.Δ.: Κινήθηκε απειλητικά προς τον ΕΚΑΒίτη, πήρε το τζάμι και έκανε αυτή την κίνηση [δείχνει].

Εισαγγελέας: Αν μπορείτε από τις κινήσεις του να καταλάβετε, ήθελε να χτυπήσει κάποιον; Ήθελε 
να διαφύγει;

Τ.Δ.: Μου φάνηκε ότι όλη αυτή η κίνηση δεν ήταν φυσιολογική. Αν ήθελε να φύγει θα πήγαινε από 
την άλλη πλευρά που είχε μόνο 2-3 αστυνομικούς.

Εισαγγελέας: Δεν θα έφευγε από ‘κεί που ήταν οι αστυνομικοί;

Τ.Δ.: Κινήθηκε απειλητικά.

[…]

Εισαγγελέας: Είδατε να παραδίδει το μαχαίρι;

Τ.Δ.: Κάποιος μπήκε και το έφερε.

Εισαγγελέας: Τι ώρα έγιναν αυτά; Θυμάστε;

Τ.Δ.: Μία με τρεις.

Εισαγγελέας: Είπατε το γραφείο σας είναι Πανεπιστημίου; Είστε δικηγόρος του ή φιλική σχέση 
έχετε;

Τ.Δ.: Όχι, φιλική σχέση, και έχουμε και κάποια συνεργασία.

Πρόεδρος: Εσείς τραβήξατε ένα βίντεο;

Τ.Δ.: Ναι, όταν του έδεσαν τα χέρια.
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Πρόεδρος: Και αυτό τι το κάνατε;

Τ.Δ.: Το είχα και όταν πήγα στον ανακριτή να καταθέσω του το είπα. Και κάποια στιγμή το είχα 
δώσει, γιατί ερχόντουσαν κάποια κανάλια, και το έδωσα και το δημοσίευσαν κιόλας.

Πρόεδρος: Εδώ φαίνεται ότι το δώσατε στην «Εφημερίδα των Συντακτών», το δώσατε πριν ή μετά 
τον ανακριτή;

Τ.Δ.: Το έδωσα σε δημοσιογράφο, ναι, αλλά δεν θυμάμαι πριν ή μετά την ανάκριση…

Πρόεδρος: Γιατί αρχίσατε να τραβάτε από εκείνο το σημείο και όχι απ' όταν πήγατε;

Τ.Δ.: Γιατί στην αρχή δεν είχα στο μυαλό μου κάτι τέτοιο.

Πρόεδρος: Γιατί αισθανθήκατε σε εκείνο το σημείο την ανάγκη να βιντεοσκοπείτε;

Τ.Δ.: Γιατί εκείνη τη στιγμή ηρεμήσαν τα πράγματα.

Πρόεδρος: Έχουν ηρεμήσει τα πράγματα, οπότε; την ηρεμία τραβήξατε;

Τ.Δ.: Μου ήρθε εκείνη τη στιγμή να καταγράψω…

Πρόεδρος: Κάτι έχετε καταθέσει για κλωτσιές, θυμάστε; Σας ρώτησα, αλλά είπατε όχι, αλλά εδώ 
το έχετε καταθέσει.

Τ.Δ.: Όταν πήρε το τζάμι και απομακρύνθηκαν όλοι, έρχεται ένας αστυνομικός και ρίχνει με φόρα 
μια κλωτσιά στην πλάτη.

Πρόεδρος: Δεν σας ρωτάω γι’ αυτές τις κλωτσιές, σας ρωτάω νωρίτερα, σχετικά με το τι έκανε ο 
κύριος Χορταριάς.

Τ.Δ.: Σας το είπα πριν, κλωτσούσε τα τζάμια για να σπάσουν και να μην κοπεί.

Πρόεδρος: Δεν έριχνε, δηλαδή, κλωτσιές προς τον Ζαχαρία;

Τ.Δ.: Ήταν όλες προς το τζάμι και μου είπε ότι μου είπε ότι μια μπορεί να τον βρήκε στο μέτωπο.

Πρόεδρος: Ζήτημα είναι, λέτε, αν από τις τελευταίες τον βρήκε μια κλωτσιά.

Τ.Δ.: Ναι.

Χατζάκη [σύνεδρος εξ αριστερών]: Εσάς η αίσθησή σας όταν είδατε τον Κωστόπουλο να 
αποχωρεί; ήταν επικίνδυνος;

Τ.Δ.: Δεν κατάλαβα από ποια στιγμή, ήταν επικίνδυνος;

Χατζάκη: Πριν είπατε ότι ήταν μη φυσιολογική. Φυσιολογική δεν ήταν, ήταν και επικίνδυνη;

Τ.Δ.: Όταν πήρε το τζάμι ήταν πολύ επικίνδυνος.

Χατζάκη: Κι εσείς φοβηθήκατε;

Τ.Δ.: Πάρα πολύ και γι' αυτό απομακρύνθηκα και δεν φαίνομαι στο βίντεο και το μαχαίρι ήταν 
μέσα στα αίματα.
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Χατζάκη: Αίματα ποιανού;

Τ.Δ.: Τα δικά του μάλλον…

Χατζάκη Καταλαβαίνατε αν μπορούσε να πλήξει κάποιον; Είχε αυτοκυριαρχία είχε δυνάμεις;

Τ.Δ.: Όταν τον κρατούσαν 6-8 άτομα, με το ζόρι κατάφεραν να του ανοίξουν τα χέρια, φαινόταν να 
έχει δυνάμεις, ναι.

Χατζάκη: Άρα είχε δυνάμεις στα χέρια και όχι στα πόδια;

Τ.Δ.: Στα χέρια είχε σίγουρα, στα πόδια δεν πατούσε καλά.

Πρόεδρος: Δηλαδή τον είδατε να μην έχει ευστάθεια;

Τ.Δ.: Στα πόδια του σίγουρα δεν πατούσε καλά, αλλά στα χέρια σίγουρα είχε δύναμη.

Πρόεδρος: Αυτή η κίνηση που φαίνεται ότι ο άνθρωπος δεν ήταν σε θέση να κινηθεί, όταν βλέπεις 
αυτόν τον άνθρωπο να παραπατάει, πώς προκαλεί φόβο;

Τ.Δ.: Τον φόβο τον προκάλεσε γιατί έτσι όπως κρατούσε το τζάμι θα μπορούσε με μια κίνηση.

Πρόεδρος: Λόγω αυτού που κράταγε; Το πρόσωπό του το προσέξατε όταν έκανε τις κινήσεις;

Τ.Δ.: Όχι, δεν το πρόσεξα.

Εισαγγελέας: Να πιάνει το λαιμό, το είδατε εσείς;

Τ.Δ.: Κάποια στιγμή όταν ήταν πεσμένος και ήταν όλοι οι αστυνομικοί από πάνω του, άκουσα έναν 
αστυνομικό να φωνάζει «μην το κάνεις» γιατί πήγαινε να το στρέψει στον εαυτό του.

Παπαπαντολέων: Σας είπε εκείνη τη μέρα ο κ. Χορταριάς ότι έριχνε κλωτσιές να σπάσει τα τζάμια 
και μπορεί να τον πέτυχε μια κλωτσιά;

Τ.Δ.: Μάλιστα.

Παπαπαντολέων: Εσείς του είπατε ότι πρέπει να πας στην αστυνομία να τα καταθέσεις αυτά;

Τ.Δ.: Όχι, δεν τον συμβούλεψα σε κάτι.

Παπαπαντολέων: Όταν είδατε το βίντεο, του είπατε να κάνει κάτι; Επειδή έχετε και τη δικηγορική 
ιδιότητα, δεν είδατε κάποια παράνομη πράξη;

Τ.Δ.: Εγώ θεώρησα ότι επειδή εκείνη τη στιγμή γινόταν μια παράνομη πράξη, μία ληστεία, δεν 
ξέραμε ότι θα έχει αυτή την εξέλιξη.

Παπαπαντολέων: Την παράνομη πράξη του θανόντος λέτε. Το βίντεο όταν το είδατε δεν είδατε 
κάποια παράνομη πράξη από τους κατηγορούμενους;

Τ.Δ.: Εγώ δεν είδα κάποια παράνομη πράξη από τον πλευρά του κ. Χορταριά, όπως μου είπε 
χτυπάει στη τζαμαρία και φαίνεται ότι προσπαθεί να σπάσει τα τζάμια.

Παπαπαντολέων: Σας είπε ότι αυτοκτόνησε;
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Τ.Δ.: Όχι, δεν θυμάμαι κάτι τέτοιο.

Παπαπαντολέων: Γιατί το έγραφε αυτό; Μέχρι που συνελήφθη είναι ένα προφίλ που δεν το έχει 
αρνηθεί.

Τ.Δ.: Δεν ξέρω τι έγραψε, δεν έχω καν Twitter.

Γλύκας: Παρουσιάστηκε, το αφήνετε να πέσει, παρουσιάστηκε αυτοβούλως.

Πρόεδρος: Μη μιλάτε, κύριε μάρτυρα, όταν μιλούν οι δικηγόροι. Ορίστε, απαντήστε τώρα.

Τ.Δ.: Εγώ ξέρω ότι πήγε μόνος του στο ΑΤ.

Παπαπαντολέων: Δεν μάθατε ότι εκδόθηκε ένταλμα σύλληψης δηλαδή. Πάντως την πρώτη μέρα 
δεν πήγε αλλά έγραψε αυτά. Είπατε ότι το μαχαίρι το έδωσε ο ίδιος στους αστυνομικούς και 
προκλήθηκε αντίδραση του κατηγορουμένου.

Τ.Δ.: Θυμάμαι ότι κάποιος το πήρε και το παρέδωσε.

Παπαπαντολέων: Μάθατε αν παρέδωσαν και κάποια πέτρα;

Τατα: Όχι.

Παπαπαντολέων: Στον ανακριτή στις 28/9 λέτε «πρόλαβα και τράβηξα ένα βίντεο, έχει 
δημοσιοποιηθεί». Άρα δεν το δώσατε, πριν το δώσατε στους δημοσιογράφους.

Τ.Δ.: Άρα ήταν πριν, ήρθε κάποιος δημοσιογράφος, αλλά το είπα και στον ανακριτή.

Παπαπαντολέων: Να σας ρωτήσω κάτι, πάλι επειδή είστε δικηγόρος και έχετε ένα βίντεο στα 
χέρια σας, δεν πήγατε να το παραδώσετε;

Τ.Δ.: Όχι, μόνο στο καφενείο, θυμάμαι ότι το είχα στείλει στα κεντρικά στη ΓΑΔΑ με email

Παπαπαντολέων: Πρώτη φορά το λέτε.

Τατα: Επειδή με ρωτήσατε…

Παπαπαντολέων: Σας είχαμε ρωτήσει και στον πρώτο βαθμό. Και πώς σας βρήκαν οι 
δημοσιογράφοι;

Τ.Δ.: Για μια εβδομάδα περνούσαν κάθε μέρα δημοσιογράφοι, πέρασε κάποιος δημοσιογράφος, με 
ρώτησε αν ήμουν μπροστά.

Παπαπαντολέων: Πώς τον λέγανε;

Τ.Δ.: Δεν θυμάμαι.

Παπαπαντολέων: Και πώς του το δώσατε το βίντεο;

Τ.Δ.: Ε, στη συζήτηση πάνω, του το είπα και το έστειλα με bluetooth!

Παπαρρούσου: Σας επέδειξε δημοσιογραφική ταυτότητα;

Τ.Δ.: Όχι, αλλά ήταν με καμεραμάν και κατάλαβα ότι ήταν δημοσιογράφος.
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Παπαρρούσου: Και πώς το δώσατε;

Τατα: Το έδωσα, δεν είχα κάτι στο μυαλό μου.

Παπαπαντολέων: Ήταν της Εφημερίδας των Συντακτών, είχαν κάμερα από την εφημερίδα;

Παπαρρούσου: Σας είπε ότι είναι δημοσιογράφος και τον πιστέψατε;

Τ.Δ.: Ναι.

Παπαρρούσου: Με ευκολία τον πιστέψατε…

Τ.Δ.: Γενικά εμπιστεύομαι εύκολα ανθρώπους.

Παπαρρούσου: Αλλά δεν προλάβατε να φάτε…

Τ.Δ.: Εγώ ήρθα εκείνη τη στιγμή που σας είπα.

Παπαρρούσου: Μετά μιλήσατε με τον κατηγορούμενο;

Τ.Δ.: […]

Παπαρρούσου: Το απόγευμα θα είδατε το βίντεο.

Τ.Δ.: Την άλλη μέρα αν θυμάμαι καλά…

Παπαρρούσου: Εκεί τι διαπιστώσατε; Υπό την ιδιότητά σας ως δικηγόρου και ως ανθρώπου;

Τ.Δ.: Διαπίστωσα ότι γίνεται μια παράνομη πράξη στο κοσμηματοπωλείο.

Παπαρρούσου: Η οποία ποια ήταν; Πώς θα χαρακτηρίζαμε αυτή την πράξη σε νομικό επίπεδο;

Πρόεδρος: Κυρία συνήγορε, δεν έχει νόημα.

Παπαρρούσου: Δεν έχει ικανότητα διάκρισης των αδικημάτων.

Τ.Δ.: Τώρα θέλετε να με προσβάλετε με αυτόν τον τρόπο, εγώ σας είπα ότι για μένα ήταν ληστεία.

Παπαρρούσου: Εσείς διαπιστώνετε μια παράνομη πράξη;

Τ.Δ.: Ναι, εγώ διαπίστωσα ληστεία.

Παπαρρούσου: Ξέρετε ότι ληστεία γίνεται και με άλλους τρόπους.

Τ.Δ.: Εγώ είδα μέσα στο κοσμηματοπωλείο μία παράνομη πράξη.

Παπαρρούσου Αυτό είδατε εσείς από το βίντεο, μάλιστα, ρωτήσατε εσείς;

Τ.Δ.: [Παρεμβαίνει] Μπορεί να θεωρηθεί ληστρική κλοπή…

Πρόεδρος: Εδώ τώρα! [Ένταση].

Γλύκας: Να ακούσουμε και την απάντηση όμως… [σε ανεβασμένο τόνο]

Πρόεδρος: Τώρα που μίλησα μιλάτε; Γιατί;

Γλύκας: Διακρίνω μια τάση κατά των κατηγορουμένων.
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Πρόεδρος: Γιατί σηκώθηκε ο κατηγορούμενος να απολογηθεί και του είπα να μην απολογηθεί; Σας 
παρακαλώ πολύ, κ. συνήγορε, ανακαλέστε αμέσως!

Γλύκας: Δεν ανακαλώ, έχω 30 περιστατικά τέτοια!

Πρόεδρος: Με τις φωνές…

Γλύκας: Μιλάτε εσείς για φωνές, που με έχετε προσβάλει 50 φορές σε αυτή τη δίκη! [Φωνάζει].

Πρόεδρος: Τη στιγμή που διέκοψα τη συνάδελφό σας σηκώνεστε πάνω, να μου πείτε τι;!

Γλύκας: Τον μάρτυρα διακόψατε όταν πήγε να απαντήσει.

Πρόεδρος: Και τη συνάδελφό σας διέκοψα και τώρα τον μάρτυρα διέκοψα. Νομίζετε τώρα ότι 
φωνάζοντας… κι εμείς μπορούμε να λέμε…

Γλύκας: Σας θυμίζω την συμπεριφορά σας από την πρώτη μέρα.

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ πολύ…

Γλύκας: Αν δεν με συμπαθείτε μην το μεταφράζετε κατά των κατηγορουμένων…

Πρόεδρος: Κύριε, εδώ το δικαστήριο εξετάζει την υπόθεση!

Γλύκας: Μακάρι, το εύχομαι!

Πρόεδρος: Διακόπτουμε! [αποχωρεί με ένταση].

Διακοπή - 14:08

Συνέχεια - 14:18

Παπαρρούσου: Πότε μάθατε ότι συνελήφθη;

Τ.Δ.: Μετά από λίγες μέρες.

Παπαρρούσου: Θυμάστε πότε έλαβε χώρα;

Τ.Δ.: Δεν θυμάμαι την ημερομηνία.

Παπαρρούσου: Και πώς μου λέτε την επόμενη μέρα;

Τ.Δ.: Γιατί πήγε στην αστυνομία.

Παπαρρούσου: Η έκθεση εντάλματος εκδόθηκε στις 24.

Τ.Δ.: Ξέρω ότι πήγε στο τμήμα μόνος του…

Αναγνωστόπουλος: Εσείς έχει τύχει ποτέ να μεταχειριστείτε μια ιατροδικαστική έκθεση;

Τ.Δ.: Παλιότερα αρκετά με το ποινικό ασχολιόμουν,

Αναγνωστόπουλος: Λέτε ότι φτάσατε στο σημείο και τον είδατε με τα μάτια σας, κράταγε το γυαλί 
με το ένα χέρι ή με τα δύο;
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Τ.Δ.: Όταν ήταν ξαπλωμένος κάποια στιγμή γυρίζει στην αριστερή και ρίχνει δύο κλωτσιές με το 
πόδι.

Αναγνωστόπουλος: Και όταν πήγαν να τον αποκλείσουν οι αστυνομικοί;

Τ.Δ.: Ναι […]

Αναγνωστόπουλος: Από την ιατροδικαστική το τραύμα υπ’ αριθμόν […] θα μπορούσε να έχει 
προκληθεί από το χρόνο που κρατούσε το γυαλί;

Τ.Δ.: Από την εικόνα που είχα μπροστά μου…

Παπαπαντολέων: [παρεμβαίνει] Ραχιαίας επιφάνειας γράφει.

Πρόεδρος: Το είπατε από την αρχή, μη διακόπτετε!

Παπαπαντολέων: Επειδή σχολιάζει την ιατροδικαστική, λέει «ραχιαία», διαβάστε την 
ιατροδικαστική, κύριε συνάδελφε.

Αναγνωστόπουλος: Τώρα είπατε ότι αφού σηκώθηκε δέχτηκε μια κλωτσιά από έναν αστυνομικό, 
ότι δέχτηκε μια κλωτσιά, παραπάτησε και έπεσε.

Τ.Δ.: Ένας αστυνομικός πήρε φόρα και του ρίχνει μια κλωτσιά στην πλάτη, μετά ένας 
αστυνομικός…

Αναγνωστόπουλος: Και έπεσε στο έδαφος. Σε αυτή την κίνηση, γιατί στην ιατροδικαστική 
υπάρχουν και εκχυμώσεις, θεωρείτε ότι θα μπορούσε να τραυματιστεί από την πτώση;

Τ.Δ.: Ναι, θα μπορούσε.

Γλύκας: Επειδή γίνεται λόγος για το πότε εμφανίζεται ο κατηγορούμενος. Ήταν Παρασκευή 21, 
και Δευτέρα εμφανίστηκε γιατί, όπως ξέρετε, Σαββατοκύριακο δεν λειτουργούν ανακριτές. Τυπική 
είναι η σύλληψη γιατί υπάρχει ένταλμα αλλά υπάρχει αυτόβουλη εμφάνιση.

Τ.Δ.: Ξέρω ότι πήγε μόνος του.

Πρόεδρος: Όταν είναι αυθορμήτως καταγράφεται…

Γλύκας: Αν ήταν εργάσιμη η 22η θα πήγαινε! Θέλω να μου πείτε, κύριε συνάδελφε, αυτό που μου 
κάνει εντύπωση είναι ότι λέτε στον 23ο ανακριτή, ότι γύρισε προς το πλάι και άρχισε να κλωτσάει 
το τζάμι με το πόδι. Αυτό ήταν ξεκάθαρο ότι το έκανε για να αποκτήσει όπλο;

Τ.Δ.: Αυτό το είδα ξεκάθαρα ότι χτυπάει, πέσανε κάτι κομμάτια και αυτό κομμάτι το ένα το πήρε 
στο χέρι του.

Γλύκας: Δεν ήταν σπασμένα ήδη τζάμια, λοιπόν, γιατί έχει σημασία, τουλάχιστον κατ' εμέ!

Τ.Δ.: Το έσπασε.

Γλύκας: Με στόχο να αποκτήσει όπλο, μάλιστα. Μήπως θυμάστε ποιος αφαίρεσε το μαχαίρι από 
το χέρι;

Τ.Δ.: Ο κύριος Χορταριάς.
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Πρόεδρος: Αυτό το είδατε εσείς από το βίντεο;

Τ.Δ.: Ναι, από το βίντεο, αλλά το βλέπω καθαρά.

Γλύκας: Το βλέπετε καθαρά.

Τ.Δ.: Ναι, και κάποιος το έβγαλε από το μαγαζί και το έδωσε στην αστυνομία.

Γλύκας: Εάν κάποιος έχει αφαιρέσει πράγματα και χρησιμοποιήσει βία για να τα κρατήσει πως 
λέγεται αυτό;

Τ.Δ.: Ληστρική κλοπή. Γι' αυτό θεωρώ ότι υπήρχε παράνομη πράξη.

Γλύκας: Αυτό είναι το ίδιο με τη ληστεία;

Τ.Δ.: Ναι, απλά επειδή μετά προσπαθεί να κρατήσει τα κλοπιμαία θεωρείται ληστρική…

Παπαρρούσου: [παρεμβαίνει] Ποια είναι τα κλοπιμαία;

Πρόεδρος: Αν θέλετε να κάνετε ερωτήσεις συμπληρωματικά ζητήστε το λόγο!

Γλύκας: Κρατάει μαχαίρι;

Τ.Δ.: Ναι.

Γλύκας: Και με αυτό έβγαινε προς τα έξω;

Τ.Δ.: Ναι.

Γλύκας: Ο μέσος κοινωνός φοβάται εκείνη τη στιγμή; Κινδυνεύει εκείνη τη στιγμή; Βγαίνει 
κάποιος έξω από την ιδιοκτησία του με ένα μαχαίρι.

Τ.Δ.: Φυσικά.

Γλύκας: Για εξηγήστε το στην κ. πρόεδρο.

Τ.Δ.: Εκείνη τη στιγμή που παίρνει το τζάμι και κάνει αυτή την κίνηση, πριν τον χτυπήσει στην 
πλάτη, όλος ο κόσμος έφυγε προς τα πίσω με κραυγές και φωνές.

Γλύκας: Η άλλη επιλογή του Χορταριά ήταν να μην κάνει τίποτα, να πιει καφέ. Τι κάνει ο 
Χορταριάς εκείνη τη στιγμή; Τουλάχιστον οι πέντε εμφανείς κλωτσιές είναι στον αέρα και στα 
τζάμια. Πάει να κάνει κακό στον Κωστόπουλο;

Τ.Δ.: Επειδή στην περιοχή υπάρχει μεγάλη εγκληματικότητα, και έχουν γίνει και ένοπλες ληστείες 
και πυροβολισμοί, συνήθως όλοι οι καταστηματάρχες προσπαθούν να στηρίξουν ο ένας τον άλλο. 
Εγώ πιστεύω ότι ο κύριος Χορταριάς έκανε μια καλή πράξη, να προστατεύσει την ιδιοκτησία του, 
σε καμία περίπτωση δεν ήθελε να βλάψει τον κύριο Κωστόπουλο. Και όταν ήρθε η αστυνομία δεν 
έγινε κάποια άλλη ενέργεια, απλά παρακολουθεί.

Γλύκας: Κάνει μόνο αυτό για να προστατεύσει την περιουσία; Ήταν πιθανόν αυτοί να βληθούν από 
τον Κωστόπουλο;

Τ.Δ.: Ναι, και οποιοσδήποτε άλλος υπήρχε δίπλα.
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Γλύκας: Ποιος κίνδυνος υπήρχε;

Τ.Δ.: Κόπηκε κιόλας κάποια στιγμή. Έσπαγε τα τζάμια για να βγει ελεύθερα έξω.

Γλύκας: Και επειδή εγώ μπορεί να μην το καταλαβαίνω, οι κλωτσιές του Χορταριά ήταν για να 
σπάσει το τζάμι.

Τ.Δ.: Οι κλωτσιές ήταν ξεκάθαρα ότι προσπάθησε να σπάσει τα τζάμια για να απελευθερωθεί και 
μόλις σπάνε τζάμια, τον τραβάει έξω.

Πρόεδρος: Αυτό πού το έχετε δει, κύριε μάρτυρα;

Τ.Δ.: Στα κανάλια.

Πρόεδρος:  Αυτό υπάρχει στη δικογραφία; Γιατί στο βίντεο δεν υπάρχει αυτό που λέτε.

Παπαπαντολέων: Γι' αυτό αξιολογείται και ο μάρτυρας, κυρία πρόεδρε.

Αναγνωστόπουλος: Θυμάμαι είχε προβληθεί ένα αρχείο που περιείχε βίντεο συρραμμένα.

Πρόεδρος: Γιατί αν έχετε βίντεο που υπάρχουν και μπορείτε, αν έχετε βίντεο, για να κάνουμε την 
προετοιμασία να το δούμε, είναι ένα βίντεο που δεν έχει αυτά τα σημεία που διηγήθηκε ο 
μάρτυρας. Δεν είναι από το σημείο που σπάνε τα τζάμια…

Παπαπαντολέων: Οι κλωτσιές δεν είναι καταγεγραμμένες;

Πρόεδρος: Για να προετοιμαστείτε, το σπάσιμο από τη βιτρίνα κι η διέλευση από τη βιτρίνα δεν 
υπάρχουν στη δικογραφία.

Γλύκας: Είναι στη διάθεσή σας όποτε κρίνετε.

Πρόεδρος: Ό,τι υπάρχει να συμπληρωθεί.

Γλύκας: Αυτό το οποίο βλέπετε εσείς και είναι εμφανές, είναι χτυπήματα στο κεφάλι, στο πρόσωπο 
ή στον αέρα;

Τ.Δ.: Εγώ αυτό που είδα ξεκάθαρα στο βίντεο είναι ότι οι πρώτες είναι στον αέρα.

Γλύκας: Γιατί ήδη έχει σπάσει ένα κομμάτι πιο πριν.

Τ.Δ.: Ναι και…

Γλύκας: Κρέμονται και είναι επικίνδυνα για ποιον;

Πρόεδρος: Αφήστε να ολοκληρώνει την απάντηση.

Τ.Δ.: Σπάει τα τζάμια και μετά το πεδίο ήταν ελεύθερο, τον αφοπλίζει και μετά θα το δείτε κι εσείς 
στο βίντεο.

Γλύκας: Έχετε εικόνα του πριν; Μάθατε κάτι γι’ αυτόν τον άνθρωπο; Σε τι κατάσταση ήταν;

Τ.Δ.: Έμαθα πριν ότι είχε μπει στο κατάστημα, κόσμος είπε ότι έσπαγε τη μηχανή, προσπαθούσε να 
βγει με τον πυροσβεστήρα, λέγανε ότι είχε πιάσει κοσμήματα.
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Γλύκας: Ο καταστηματάρχης, ο οποίος βλέπει κάποιον στην ταπεινή ιδιοκτησία του, πιστεύετε ότι 
[…]

Τ.Δ.: Ο καταστηματάρχης βλέπει ότι είναι η περιουσία του και πιάνει κοσμήματα…

Γλύκας: Και ότι πιάνει και κοσμήματα!

Τ.Δ.: Αυτό το είπαν και τουλάχιστον 2-3 μάρτυρες που είπαν ότι το είδαν. Αυτό που θυμάμαι έιναι 
ότι όλο ξεκίνησε από το «Βενέτη».

Γλύκας: Σε τι κατάσταση ήταν πριν ο Κωστόπουλος;

Τ.Δ.: Άκουσα από πριν στον «Βενέτη», κάτι δεν θυμάμαι ακριβώς αλλά ξεκίνησε από τον «Βενέτη» 
και πήγε στο κοσμηματοπωλείο που είναι λίγο πιο πάνω.

Γλύκας: Μεταγενέστερα από το σπάσιμο του τζαμιού με το πόδι, δεν είναι ένα τζάμι που βρήκε 
αλλά ένα τζάμι που έσπασε για να το πάρει. Την όλη του συμπεριφορά αυτή πώς θα την 
χαρακτηρίζατε, κάτι απλό ή κάτι επικίνδυνο;

Τ.Δ.: Για μένα επικίνδυνο και τρόμαξα και εγώ ο ίδιος…

Γλύκας: Κινδύνεψαν ζωές;

Τ.Δ.: Εεε, [παύση]. Αν δεν είχαν όλοι απομακρυνθεί, θα μπορούσε να γίνει ζημιά.

Γλύκας: Θέλω να μου πείτε εάν η βία που άσκησαν οι κύριοι αστυνομικοί, ανεξάρτητα από το εάν 
αθωώθηκαν ή όχι, ήταν σημαντική.

Τ.Δ.: Εεε, εγώ αυτό που είδα γιατί [παύση], ήταν ακριβώς μπροστά στα μάτια μου, χτυπάει με 
γκλομπ στην πλάτη, εκεί πέφτει σε ένα τραπέζι και χάνει την ισορροπία του και πέφτει, και όταν 
έπεσε κάτω ήταν πάνω του δύο αστυνομικοί τουλάχιστον. Είδα απ' αυτή την πλευρά δύο κλωτσιές 
στα πλευρά και άλλοι δύο είχαν ασκήσει πίεση στα πόδια.

Πρόεδρος: Από ποια πλευρά δηλαδή;

Τ.Δ.: Από τη δεξιά.

Πρόεδρος: Γιατί δείχνετε αλλά πρέπει να καταγράφεται.

Τ.Δ.: Και οι κλωτσιές ήταν εδώ [δείχνει].

Πρόεδρος: Στο ύψος της κοιλιάς, της μέσης.

Γλύκας: Πόσα χρόνια τον ξέρετε τον κύριο Χορταριά;

Τ.Δ.: Δέκα.

Γλύκας: Τι άνθρωπος είναι;

Τ.Δ.: Ειδικά αν πεινάει κάποιος θα του πει να κάτσει να φάει και να του πληρώσει το φαγητό. 
Βοηθάει και ξένους και αλλοδαπούς…

Γλύκας: Πόσες φορές έχει γίνει αυτό;
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Τ.Δ.: Σχεδόν καθημερινά.

Γλύκας: Τη βοήθεια προς τον συνάνθρωπο την εκφράζει με ποιο τρόπο; Δηλαδή αν κινδυνεύατε θα 
ερχόταν να βοηθήσει;

Τ.Δ.: Σίγουρα!

Γλύκας: Έχετε ακούσει ποτέ ο Χορταριάς ο Θανάσης να ασκεί βία; Στη σύζυγό του; Στα παιδιά 
του;

Τ.Δ.: Ποτέ. Δεν έχω δει ποτέ να έχει επιθετική συμπεριφορά.

Γλύκας: Αυτό που λέτε ότι βοηθάει τον κόσμο έχει να κάνει και με τη συγκεκριμένη συμπεριφορά; 
Αυτή η διάθεση τού να βοηθάει τον κόσμο εκφράστηκε κι εδώ;

Τ.Δ.: Ναι, σίγουρα, γιατί η περιοχή έχει πολλά καταστήματα και σίγουρα όταν είδε τον κύριο 
Σπύρο να έχει πρόιβλημα πήγε να βοηθήσει. Κι εγώ αν ήμουν θα πήγαινα να βοηθήσω.

Γλύκας: Είναι αυτό το περιστατικό πριν από έξι χρόνια. Τι συμπεριφορά είχε όλα αυτά τα χρόνια;

Τ.Δ.: Πιστεύει στη δικαιοσύνη αλλά νιώθει σίγουρα και μια αδικία για ό,τι έχει τραβήξει.

Γλύκας: Άλλα περιστατικά;

Τ.Δ.: Ναι, ένα περιστατικό που έγινε με την κυρία Φράγκου που έγινε και ένα δικαστήριο τώρα, 
δύο βδομάδες είναι, και αθωώθηκε.

Γλύκας: Επειδή ήρθε και εδώ η κ. Φράγκου και έλεγε ό,τι έλεγε, ποια ήταν η ετυμηγορία του 
δικαστηρίου;

Πρόεδρος: Αθωώθηκε, μας το είπε! Κάποιος ήρθε και παρέδωσε το μαχαίρι. Η πόρτα του 
καταστήματος ήταν κλειστή. Ποιος την άνοιξε και πήρε το μαχαίρι;

Τ.Δ.: Όταν είχε βγει από κάτω και ήταν ξαπλωμένος δεν ξέρω ποιος την άνοιξε την πόρτα.

Πρόεδρος: Ούτε ξέρετε ποιος μπήκε μέσα στο κατάστημα του ανθρώπου να πάρει το μαχαίρι; Οι 
αστυνομικοί δεν είχαν αναλάβει να αποκλείσουν τον χώρο;

Τ.Δ.: Θυμάμαι ότι κάποιος μπήκε στο κατάστημα, αλλά δεν θυμάμαι ποιος.

Πρόεδρος: Άφηναν οι αστυνομικοί τον κόσμο να πλησιάσει στο κατάστημα;

Τ.Δ.: Και απλοί πολίτες και αστυνομικοί γύρω γύρω…

Πρόεδρος: Μας είπανε ότι είχαν απομακρύνει τον κόσμο.

Τ.Δ.: Ο κόσμος ήταν γύρω γύρω.

Πρόεδρος: Είχαν απομακρυνθεί, συνεπώς. Μετά που παρέμεινε η αστυνομία άφησε να μπει 
κάποιος στο κατάστημα χωρίς να αποκλείσει τον χώρο;

Τ.Δ.: Να σας πω, όταν πήρε το τζάμι μετά μετακινείται προς τα κάτω.

Πρόεδρος: Όλοι οι αστυνομικοί;
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Τ.Δ.: Ναι, ναι, όλοι.

Πρόεδρος: Γιατί άλλοι είναι εκεί για να απομακρύνουν τον κόσμο, άλλοι για να ερευνήσουν.

Τ.Δ.: Το θυμάμαι ότι ο κόσμος ήταν και πίσω και προς τα πάνω.

Πρόεδρος: Εντάξει, αυτά τα περιγράφετε, αλλά είσαστε βέβαιος τι έχετε δει στο κατάστημα; Γιατί 
η πόρτα είναι δεδομένο ότι δεν άνοιξε με το χτύπημα.

Τ.Δ.: Δεν είδα ποιος άνοιξε την πόρτα, είδα, όμως, ότι κάποιος μπήκε, πήρε το μαχαίρι και το 
παρέδωσε.

Πρόεδρος: Και δεν θυμάστε;

Παπαπαντολέων: Είπατε στην αρχή ότι ήταν ο κύριος Χορταριάς και σας διόρθωσε ο ίδιος.

Χορταριάς: Το έχει πει αστυνομικός.

Γλύκας: Για την ιστορία, κα πρόεδρε, το έχει πει αστυνομικός!

Πρόεδρος: Δεν είδατε ποιος άνοιξε την πόρτα, αλλά είδατε έναν άνθρωπο;

Τ.Δ.: Είχε πολύ κόσμο…

Πρόεδρος: Εμπόρευμα από το κατάστημα είχε διαρρεύσει από τις βιτρίνες;

Τ.Δ.: Στο μαγαζί γινόταν ένας χαμός.

Παπαπαντολέων: Στον πρώτο βαθμό είχατε πει ότι ακούστηκε ότι είναι κάποιος αλλοδαπός, το 
θυμάστε; Επιβεβαιώνετε;

Τ.Δ.: Ναι, δεν θυμάμαι. Είπαν κάτι… Ιρακινός, Μαροκινός.

Παπαπαντολέων: Οπότε νόμιζε και ο κύριος Χορταριάς ότι ήταν αλλοδαπός;

Τ.Δ.: Δεν ξέρω, εγώ από τον κόσμο το άκουσα…

Παπαπαντολέων: Μας είπατε για τη συμπεριφορά των αστυνομικών. Ούτε στον ανακριτή έχετε 
επισημάνει κάτι για τους αστυνομικούς. Γι' αυτό και παρατηρώ ότι στο πρωτόδικο ότι οι συνήγοροι 
δεν σας ρώτησαν απολύτως τίποτα. Γιατί ξέρετε αυτή είναι η νέα γραμμή της υπεράσπισης.

Αναγνωστόπουλος: Σχόλιο είναι αυτό!

Παπαπαντολέων: Ναι, ένα μικρό σχόλιο θα γίνει.

Γλύκας: Δεν είναι κατηγορούμενος. Άλλο λέμε, ότι το ισχαιμικό είχε ξεκινήσει πριν.

Πρόεδρος: Γιατί δεν το είπατε στον πρώτο βαθμό;

Τ.Δ.: Γιατί δεν με ρώτησαν. Τώρα που με ρώτησαν…

Παπαπαντολέων:  Είπατε ότι όλη αυτή η συμπεριφορά ήταν μια παρέμβαση για τη διάσωση της 
ζωής του να βγει απ' έξω, άρα τι κινήσεις έκανε ο κύριος Χορταριάς όταν ήταν έξω ο 
Κωστόπουλος;
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Πρόεδρος: Θα κάνετε διάκριση όσων έχετε δει με τα μάτια σας!

Τ.Δ.:  Όταν βγήκε προς τα έξω του παίρνει το μαχαίρι, το παίρνει και το πετάει εκεί, μετά δεν έκανε 
καμία κίνηση.

Παπαπαντολέων: Τον ρώτησε αν είναι καλά, αν χρειάζεται κάτι…

Τ.Δ.: Δεν είδα.

Παπαπαντολέων: Οι κλωτσιές του πρώτου κατηγορούμενου είναι κι αυτές στον αέρα;

Τ.Δ.: Εεε, νομίζω οι κλωτσιές του πρώτου είναι με πλάτη, εγώ έτσι το είδα.

Παπαπαντολέων: Είπατε πόσο οικογενειάρχης και ειρηνικός ήταν. Μια ανάρτηση που έχει κάνει 
με τον κύριο Μπουτάρη αιμόφυρτο στο πάτωμα που λέει «έτσι γαμάνε οι Πόντιοι και θα πάθετε κι 
εσείς τα ίδια!» την έχετε δει;

Τ.Δ.: Μμμ, σας είπα από την αρχή δεν ασχολούμαι με αυτά…

Παπαρρούσου: Επειδή έχετε μιλήσει για κλωτσιές, οι κλωτσιές στο κεφάλι είναι επικίνδυνες για τη 
ζωή του ανθρώπου;

Πρόεδρος: Είναι κρίση.

Παπαρρούσου: Σε σχέση με τη ληστρική κλοπή την οποία κατηγοριοποιήσατε ως τέτοια, έχετε να 
μας πείτε τι έκλεψε από το κατάστημα;

Τ.Δ.: Εεε... από μαρτυρίες είπανε ότι κάποια κοσμήματα προσπάθησε να αφαιρέσει.

Παπαρρούσου: Τι έκλεψε; Ρωτήσατε ποτέ τον άλλο κατηγορούμενο τι του έλειπε από το 
κατάστημα;

Τ.Δ.: Όχι, δεν…

Πρόεδρος: Δηλαδή αυτό ήταν αυτό που ακούσατε εκείνη τη στιγμή;

Τ.Δ.: Από μάρτυρες…

Παπαρρούσου: Μάρτυρες δεν ήταν, από τον κόσμο, σας ακούω που λέτε «αν ήμουν εκεί θα 
βοηθούσα». Πώς; Με αυτό τον τρόπο;

Τ.Δ.: Θα προσπαθούσα να αφαιρέσω το μαχαίρι κάπως…

Παπαρρούσου: Υιοθετείτε τον τρόπο αντίδρασης των κατηγορουμένων;

Τ.Δ.: Συγκεκριμένα για τον κ. Χορταριά θεωρώ ότι αν δεν είναι κάποιος αστυνομικός εκεί πρέπει 
να βοηθήσει  τον συνάνθρωπο.

Παπαρρούσου: Δηλαδή εσείς ως δικηγόρος αυτό πιστεύετε;

Τ.Δ.: Πιστεύω, ναι.

Γλύκας: Μόλις βγαίνει έξω και τον αφοπλίζει, πετάει το μαχαίρι;
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Τ.Δ.: Πετάει το μαχαίρι προς τα μέσα και ο ΕΚΑΒίτης του δένει το κεφάλι.

Γλύκας: Δεν είναι ότι μπορεί να κάνει κάτι ο Χορταριάς, γιατί αναλαμβάνει δράση ο ΕΚΑΒίτης, 
σωστά;

Τ.Δ.: Μάλιστα, και έρχεται και η αστυνομία, σωστά.

Γλύκας: Τα περί μαχαιριού ξέρετε τι ειπώθηκε εδώ;

Τ.Δ.: Εγώ είδα με τα μάτια μου ότι κάποιος πήρε το μαχαίρι, γι’ αυτό μπερδεύτηκα στην αρχή και 
είπα «ο Χορταριάς», αλλά προφανώς θα ήταν αστυνομικός τελικά, γιατί δεν μπορεί να μπει στο 
χώρο πολίτης.

Γλύκας: Τελικά ο Χορταριάς έδρασε κατά ή υπέρ του Κωστόπουλου;

Τ.Δ.: Υπέρ πιστεύω, γιατί αν δεν θα έσπαγε τα τζάμια θα υπήρχε κίνδυνος να κοβόταν χειρότερα, 
έτσι κι αλλιώς θα  κοβόταν αλλά θα ήταν χειρότερα.

[Ολοκληρώθηκε η εξέταση του μάρτυρα Τ.Δ.]

Πρόεδρος: Ο κ. Τ.Ν., θα πρέπει να ξαναέρθετε.

Παπαπαντολέων: Κυρία πρόεδρε, είναι και ο καρδιοχειρουργός, ξέρω ότι στις 29 δεν θα μπορέσει 
γιατί έχει δύο χειρουργεία.

Πρόεδρος: Τώρα, τι να σας πω, καλό θα ήταν να μπορεί να έρθει.

Γλύκας: Και κάτι άλλο, σας έχουμε παρακαλέσει, γιατί είναι μακράς διάρκειας… 

Πρόεδρος: Δεν τα έχουμε πάρει ακόμα, τα πρακτικά δεν θέλετε;

Γλύκας: Τα πρακτικά. Προβλέπεται ρητώς. Κάθε φορά μου λέτε το ίδιο πράγμα.

Πρόεδρος: Αφήστε να δούμε, προϋπόθεση είναι να είναι μακρά η δίκη, ακόμα δεν έχει γίνει μακρά.

Γλύκας: Δεν είναι μακρά;

Πρόεδρος: Αφήστε λίγο, για να μην σας το απορρίψουμε.

Γλύκας: Δεν μας κάνετε χάρη. Αν είναι να το απορρίψουμε ας το απορρίψουμε. Τέσσερις μήνες 
πάμε.

Πρόεδρος: Κύριε συνήγορε, τις επόμενες δικασίμους.

Γραμματέας: Επόμενη δικάσιμος είναι 29/3 στην ίδια αίθουσα και μετά, 10 Απριλίου, 16 και 24.

Γλύκας: Είναι αντιδικονομικό το αίτημα;

Πρόεδρος: Ούτε οι μάρτυρες έχουν τελειώσει.

***

Η έδρα διέκοψε στις 15:05 για την επόμενη δικάσιμο, την Παρασκευή 29 Μαρτίου 2024 στην 
αίθουσα Δ120Β, 6ος όροφος.
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